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Morate prebrati:

Rožne slike 
Marije Gaber

Dan odprtih vrat 
na SŠZ

Obdarovanje 
in davki

60 let
hrasniških brodarcev

Bohemski 
manifest ljubezni

Popolna
preobrazba

Plavica cveti 
tudi decembra

Karate:
Trbovlje 2008

Kofetkanje: 
Hipotekarni krediti
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Zasavc-a izdaja Grafika Gracer d.o.o.,
Lava 7b, 3000 Celje, tel. 03 54 52 666, fax 03 54 73 166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar.
Uredniški odbor: Stanislava Radunovič, Fanči Moljk, Anton Šutar 
in Boštjan Grošelj.
Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12.00 uri.
Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje.
Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov.
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi.
Telefon: 03 56 64 250, Faks: 03 56 64 494
GSM: 041 410 734, komerciala: 031 822 533, 040 267 411.
E-mail urednica: hruski@siol.net, E-mail: zasavc@email.si,http://zasavc.gajba.net 
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih.
Letna naročnina je 28,17 EUR (6.750.00 sm, polletna 13,52 EUR <3.240,00 sitj.

Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti.
V ceno je vračunan 8,5 % DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo.
Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.
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Prazniki so tu!

T"'Vragi bralci in bralke 
JL/Zasavca! Vsi, ld nas 
zvesto spremljate na naših 
zasavskih križarjenjih in 
vsi tisti, ki občasno zakrma- 
rite med naše strani - vsem, 
brez izjeme, se iskreno za
hvaljujemo vsi, ki se trudimo 
ustvarjati edini zasavski časopis in se borimo, 
da ne potone v poplavi takšnih in drugačnih ti
skanih medijev. V uredništvu si prizadevamo, da 
bi z novicami in članki uspeli zadovoljiti zahte
ven okus zasavskega bralskega kroga. Hvaležni 
smo tudi vsem 'občasnim' sodelavcem, ki nas ob
veščate o dogodkih iz našega konca.

Najbolj pa sem, kot urednica, hvaležna svojim 
stalnim sodelavcem. Prizadevnim, skromnim in 
»vsega hudega« vajenim.

Hvala Fanči Moljk, Stanislava-Staša Radunovič, 
Boštjan Grošelj, Irena Vozelj, Irenca Meterc, An
ton Šutar, Peter Ravnikar, Irena Ravnikar Hriber- 
šek, Sara Bavdek, Tine Lenarčič, Mojmir Maček, 
Rudi Špan, Mojca Trbovc, Branko Klančar, Maja 
Knez in vsem, ki kdaj pa kdaj pošljete kakšen 
prispevek in nam pomagate slediti dogodkom v 
Zasavju in ne nazadnje našemu najprodajalcu 
Niku Milinoviču.

Iskrena hvala našemu potrpežljivemu oblikoval
cu Tončiju in, kako tudi ne, izdajatelju Grafiki 
Gracer iz Celja.

Naj prihajajoče rojstvo deteta božjega in mlado, 
sveže, nasmejano leto, ki prihaja, zaznamuje 
moje in vaše življenje z radostjo in vsem dobrim 
za dobro ustvarjenim.

Srečno!

Urednica Marta

24. december 2008 za avc
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Z zakonom o žrtvah vojnega nasilja je bilo slovenskim izgnancem prvič javno priznano njiho
vo trpljenje. Z njim so jim priznali nekaj pravic, ki pa se ne morejo primerjati s pravicami po 

Zakonu o denacionalizaciji, kamor so vključeni tudi vsi, ki so leta 1945 pobegnili v tujino.
Društvo izgnancev Slovenije, krajevna organizacija Tr
bovlje si že od leta 1993 prizadevajo, da bi dobili od
škodnino za nepremično in premično premoženje, saj 
so morali doma pustiti vse, s sabo so lahko odnesli le 
najnujnejše.
Ob ustanovitvi je DIS KO Trbovlje štelo 670 članov, 
danes jih imajo še okoli 330, saj so mnogim med njimi 
ugasnila življenja, nekateri pa menijo, da jim organiza
cija ni več potrebna.
Na občnem zboru, v torek, 16. decembra, Id se ga je 
udeležilo več kot sedemdeset članov, so ponovno po
udarili, da si želijo, da bi nova vlada zahtevala plačilo 
odškodnine od Nemcev, da bodo bolj razumevajoči do 
tega problema, saj vse do danes jim le-te ni nihče pri
znal in plačal. Počutijo se odrinjeni in prikrajšani, saj 
vedo, da je bilo z denacionalizacijo vrnjeno premoženje 
fizičnim osebam in cerkvi. Slovencem, ld so leto ali dve 
bivali po letu 1945 v Avstriji ali Nemčiji in so se odselili 
v Južno Ameriko, so dali odškodnino.
Predsednica KO Trbovlje Ljudmila Tolar je prebrala pi

smo, ki so ga prisotni na občnem zboru podpisali in 
poslali predsedniku vlade Borutu Pahorju. Za njeno ne
sebično delo ji je predsednica DIS Ivica Žnidaršič dala 
priznanje z željo, da bo še naprej tako uspešno delala.

Besedilo in slika: Irena Vozelj

MEmm šiite Sater
Marija Gaber, ki svoje rožne slike in herbarije predstavlja javnosti tokrat v Zagorju ob Savi, je

bila že kot otrok tesno povezana z naravo.
» Mit in cvet » Naj cveti nešteto cve
tov, je naslov razstave Marije Gaber 
iz Slatine v Rožni dolini pri Celju. Na 
ogled so upodobitve grofov Celjskih, 
občinski grbi, šopki rož in herbariji. 
Razstava je bila odprta v petek 12. de
cembra v prostorih Delavskega doma 
Zagorje
Že v ranem otroštvu se ji je prebuja
lo zanimanje za polje in z njim po
vezane rastline. Na svoj način, tako 
z ljubeznijo, znanjem in prefinjenim 
estetskim značajem, oživlja raznoliko 
cvetje in listje z domačega vrta, polj 
in bližnjih gozdov. S posredovanjem 
svoje »likovne« pisave tako oživlja in 
ohranja očem tolikokrat zastrte nepo
zabne skrivnosti narave.

zas

za avc 24. december 2008



Urejanje cest, urejanje centra Dola, Hrastni
ka, Steklarne, gradnja kolektorskega sistema, 
čistilne naprave, ... so aktivnosti, ki se bodo 

nadaljevale tudi v prihodnjem letu.

Podrobneje jih je predstavil zasavskim novinarjem na 
tiskovni konferenci v ponedeljek, 15. decembra 2008 
hrastnišld župan Miran Jerič, na kateri sta bila prisotna 
tudi Janez Kraner in Ljubo Zalezina. Še prej pa je župan 
podal pregled opravljenega dela v preteklem letu.
Posebno pomembne so evropske investicije, ki jih v 

višini 85 % financirajo iz evropskih sldadov, ostalo pa 
vlaga občina iz sredstev proračuna. To je pet naložb, Id 
zajemajo rekonstrukcijo lokalne ceste Hrastnik - Rade
če, Čeče — Boben, Dol -Blate, Gasilski dom - Rižner, 
modernizacijo ceste Marno -Turje - Gore in urejanje 
mestnega jedra Hrastnika. Velik projekt občine je tudi 
vodo oskrba, ld gradi z evropskimi sredstvi vodovod na 
področju Turja, Kopitnika in Gor Dela se bodo zaključi
la v letu 2009. V letu 2009 se bodo lotili tudi druge faze 
regijskega centra za ravnanje z odpadki v Uničnem. 
Novinarji so dobili odgovore tudi v zvezi s tretjo ra
zvojno osjo, gradnjo nove knjižnice, urejanjem Resnice, 
vse večjimi socialnimi problemi, inkubatorjem in še na 
nekatera vprašanja.

Besedilo in slike: Fanči Moljk

FUHteHC ©
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V ponedeljek, 15. decembra 2008 so v L a far ge 
Cemenu ustavili peč in se začeli pripravljati 

na vsakoletni redni remont.

Ker se posledice finančne krize čutijo tudi v cementni 
industriji, bodo v trboveljski cementarni peč zaustavili 
dva tedna prej, kot so načrtovali. Vsakoletni redni re
mont bo potekal od 5. 1. 2009 do 3. 2. 2009. Glav
na dela, katerih vrednost je ocenjena na 1,4 milijona 
evrov, obsegajo obnovitvena dela na peči in hladilcu 
klinkerja, zamenjavo obtožnih plošč v mlinu cementa, 
rekonstrukcijo sistema za doziranje premoga in obnova 
mlina surovine.
V trboveljski cementarni pravijo, da že poteka investi
cija v prenovo nakladalne postaje za vreče. »Vse večje 
zahteve trga po cementu 25-kilogramskih vrečah pre
segajo zmogljivosti naše proizvodnje, zato smo se odlo
čili, da zamenjamo obstoječi polnilni stroj ter paletizer 
s sodobnima napravama z višjo kapaciteto,« je to inve
sticijo utemeljil Leopold Povše, vodja investicij, IT in 
tehničnega kontrolinga. Prav tako bodo v cementarni 
zaradi postavitve nove pakirne linije modificirali stavbo 
pakiranja in odpreme na nakladalni postaji. Če bodo 
dela potekala po terminskem načrtu, v Lafarge Cemen
tu predvidevajo, da bodo novo polnilno linijo zagnali 
po končanem remontu, pri čemer je vrednost investicije 
ocenjena na dva milijona evrov.
Vpliv finančne krize čutijo tudi v gradbenem sektorju, 
ki se od sredine oktobra dalje odraža v nižji gradbeni 
aktivnosti podjetij, kriza v gradbeni industriji pa posle
dično vpliva tudi na proizvodnjo cementa. Ta je v za
dnjih dveh mesecih v primerjavi s preteklim letom ob
čutno nižja in je ena najnižjih v preteklih letih. Zaradi 
tega bodo v Lafarge Cementu peč zaustavili dva tedna 
prej, kot so načrtovali, tj. 15. decembra.

Besedilo: Rudi Špan

24. december 2008 za avc



Tretji december že nekaj let zaznamujejo odprta vrata kulturnih hramov, letos pa so se jim pri
družili tudi na SŠZ in na stežaj odprli vrata zagorskega hrama učenosti, pa tudi kulture.

Od desete pa tja do štirinajste ure so lahko po skupinah 
učenci devetletk, starši in občani prisostvovali pouku 
na Srednji šoli Zagorje in na ta način odškrnili vrata 
učilnic.
Obiskovalci so si uvodoma, tudi za sprostitev, ogleda
li skeč v izvedbi šolske gledališke skupine o utrinku iz 
bolnišnice, saj je od letos dalje na SŠZ poleg programov 
za poklice pomočnik v biotehniki, gastronom hotelir, tr
govec, ekonomski in gastronomski tehnik tudi program 
zdravstvene nege.
Naslednja “postaja” je bila učilnica kemije.

Vaja določanje pil vrednosti

Tu so si obiskovalci ogledali delo v skupinah in demon
stracijski poizkus z žveplom - naredili so “kapselj” in 
tudi obiskovalec je lahko z lesenim kladivom sprožil re
akcijo, ld se manifestira z glasnim pokom.

Poizkus s fosforjem - pok

Na ogled so postavili tudi učilnico za podjetništvo, kjer 
so dijakinje predstavile dve podjetji s pripadajočima 
poslovnima načrtoma, menežersko dejavnostjo, dopi
se, korespondenco in izdelovanje priložnostnih daril in 
okraskov.

Predstavitev podjetništva

Izdelovanje okraskov

V delavnici “Zdrava šola” so obravnavali problematiko 
aidsa in v ta namen izdelali F6 problemsko drevo in 
drevo rešitve.

za avc 24. december 2008



Problemsko drevo in drevo rešitev

Eksperimentalno določanje površine trapeza

Pri matematiki so na eksperimentalni način skušali do
ločiti ploščino paralelograma, romba in trapeze.

Za obiskovalce pa so pripravili še dve zanimivi uganki 
vezani na ploščine likov.

Devetošolca rešujeta geometrijsko uganko

V knjižnjici so izvedeli, da poleg običajne izposoje knjig 
in revij vsak mesec povabijo zanimive goste (predlagajo 
jih tudi dijaki) in ti se z dijaki pogovarjajo o svoji de
javnosti.
Sola je na ogled postavila tudi novo razdelilno linijo za 
tople malice in novo jedilnico.

Razdelilna linija za topel obrok

Nova jedilnica

Pot po sledi delavnic je obiskovalce vodila še v sosednjo 
zgradbo, kjer imajo učno kuhinjo in strežbo. Ponudili 
so koktejle, če pa je kdo želel, si ga je lahko sam zmešal, 
seveda pod strokovnim vodstvom dijakov 
smeri gastronom hotelir.

Degustacija koktejlov V učni kuhinji

V kuhinji so pripravljali pecivo in hudičke, ki so jih 
popoldan prodajali na stojnicah pred šolo. Tudi tu so 
mentorji in dijaki povabili goste, da se poizkusijo pri 
oblikovanju hudičkov in jim ponudili v pokušino svoje 
izdelke.

24. december 2008



V torek, 9. decembra 2008 je v veliki predavalnici Regionalnega centra za razvoj potekala za 
ključna prireditev projekta Turistične zveze Slovenije - Moja dežela, lepa in gostoljubna.

Namen projekta je tekmovanje v ure
jenosti krajev, šol in vrtcev. Tako kot 
vsako leto, so tudi letos občine Za
gorje ob Savi, Trbovlje in Hrastnik 
pristopile k tekmovanju. Občinske 
ocenjevalne komisije občin Zagorje 
ob Savi, Trbovlje in Hrastnik so re
gijski komisiji v sestavi Andrej Ko
vač, Marija Juraja in Damir ICozolič 
predložile nabor krajev, šol in vrtcev, 
katere je bilo potrebno oceniti. Oce
njevanje je potekalo 24., 26. in 27. 
junija 2008.
V skupini SREDNJA MESTA je 
prvo mesto zasedlo Trbovlje (oce
na 8,871), drugo Hrastnik (ocena 
8,763) in tretje Zagorje ob Savi (oce
na 8,744).
V skupini DRUGI KRAJI je prvo 
mesto zasedel Kisovec (ocena 8,965) 
drugo mesto je pripadlo Mlinšam 
(ocena 8,723) in tretje Dolu pri Hra

stniku (ocena 8,204).
V skupini IZLETNIŠKI KRAJI je 
bil samo en Daj - Izlake, ocenjen z 
oceno 9,025.
V skupini HRIBOVSKI KRAJI sta 
bila v ocenjevanje predlagana le Do
bovec (ocena 8,723) in Sentlambert 
(ocena 8,678). Dobovec je na dr
žavni ravni v skupini HRIBOVSKI 
IGRAJ I dosegel izvrstno drugo me
sto.
V skupini OSNOVNA ŠOLA 
ZGRAJENA PO LETU 1980 je 
prvo mesto pripadlo OŠ Ivana Kav
čiča Izlake (ocena 10,084), drugo 
mesto OŠ NHR Hrastnik (ocena 
8,925) in tretje OŠ Tončke Čeč Tr
bovlje (ocena 8,516).
V skupini OSNOVNA ŠOLA 
ZGRAJENA PRED 1980 je bila 
predlagana le POŠ Mlinše, ld je v 
ocenjevanju dosegla oceno 10,334.

Na državni ravni je za las zgrešila 
tretje mesto.
V skupini SREDNJE ŠOLE je bila 
predlagana le Gimnazija in ekonom
ska srednja šola Trbovlje, dosegla pa 
je oceno 8,970.
V skupini VRTCI se je že drugo leto 
zapored na prvo mesto uvrstil Vrtec 
Barbara Trbovlje (ocena 9,792), dru
go mesto je pripadlo Vrtcu Hrastnik, 
enoti Lučka z Dola pri Hrastniku 
(ocena 9,128), tretje mesto pa Vrtcu 
Center iz Zagorja ob Savi.

mmmm
KOMERCIALIST (m/ž)

Iščemo sodelavca (m/ž) za delo na področju prodaje novih in rabljenih vozil
tN.SSA.NL

POGOJI:
* vesten in korekten odnos do strank in sodelavcev
* zaželjene so izkušnje na enakem ali sorodnem delovnem 

področju
* znanje pri delu z računalnikom (okolje Windows - Word, Excel, Internet Explorer, E-mail
* vozniški izpit B kategorije
* kandidat naj ima vsaj V. stopnjo izobrazbe ekonomske ali druge ustrezne smeri
* kandidata zaposlimo za nedoločen čas z 6 mesečno poskusno dobo
Vašo ponudbo z življenjepisom in dokazili o izpolnjevanju pogojev pričakujemo na naslov: Krulc d.o.o., Servis in prodaja vozil

Cesta heroja Vasje 008, 1251 Moravče, 
ali na nissan@nissan-krulc.com

Turistično društvo Izlake organizira 24.12.2008 
8. BOŽIČNI POHOD Z BAKLAMI K POLNOČNICI NA ZASAVSKO SVETO GORO.

Odhod z Izlak izpred pisarne Turističnega društva Izlake ob 17. uri.
- Kartonček za udeležbo prinesite s seboj.

- Novi pohodniki kartonček dobijo na Zasavski Sveti gori.
- Primerno se obujte in oblecite.

- Spremljevalci - vodje pohoda bodo izkušeni planinci.
- Udeleženci dobijo brezplačen topel napitek.
- Pohoda se udeležite na lastno odgovornost.

Pridružite se nam, da bomo skupaj preživeli nekaj lepih trenutkov.
Društvo prijateljev mladine Trbovlje v sodelovanju z občino Trbovlje vabi vse tako in drugače mlade 

29. decembra ob 17.00 na sprevod dedka Mraza od Ul. 1.junija do mestnega parka, kjer bo ob 18.00 uri 
ognjemet z novoletnim programom z glasbeno skupino Metuljčki.

za avc 24. december 2008



Prvič v osemletni zgodovini 
prednovoletnih degustacij v Vinoteki 
Klopotec se je v soboto 13. decembra 
s hišnimi vini predstavil Peter Frelih. 
Med poznavalci vin je ta hiša poznana 
po dobrih peninah, Cvičku od Fare in 
zelenemu silvancu. Pri Frelihovih se 
z vinom ukvarja že četrta generacija, 
z veliko ljubeznijo do trt, vinogradov 
in kletarjenja. Prav tako se prenašajo 
bogate izkušnje in znanje iz roda v rod, 
tudi tako, da vsaka generacija še kaj 
dopolni, izboljša, nadgradi. Dokaz temu 
je cela vrsta zlatih in srebrnih kolajn iz 
najodmevnejših sejmov.

Vinogradi v Zadragi (iz arhiva Vin
ska klet Frelih)

Vina iz Frelihove kleti, iz vinogradov v 
Zadragi, so veljala za dobra in takrat je 
to pomenilo!
Danes se Frelihovi lahko postavijo z 
veliko, novo vinsko kletjo, nad njo 
pa z novimi prostori za kongresni 
turizem, seveda s celotno kulinarično in 
vinsko ponudbo. V tem sklopu je tudi 
dvaindvajset prenočišč, kavarna, gostilna 
in restavracija.
Hišo vin Frelih lahko obiščete tudi v 
Ljubljani na Rudniku, v neposredni 
bližini centrov Supernove in E.Leclerca, 
kjer vam postrežejo s podobno kulinariko 
in seveda z vini, kot v Šentrupertu.
Kot rečeno, nam ni bilo potrebno iti 
nikamor drugam, kot le do zagorske 
tržnice, v Vinoteko Klopotec, kjer sta nas 
sprejela Naprudnikova in seveda tokratni 
vodja degustacije, Peter Frelih. Tokratni 
repertoar vin je obsegal Cviček od fare, 
penino Kappelman, Zeleni silvanec, 
Šentrupertsko penino, Modro frankinjo 
in Penino od fare, ne ravno nujno v tem 
zaporedju.

Nabor vin iz pokušine

Nam je gospod Peter najprej ponudil v 
pokušino Cviček od fare, prepoznaven 
po etiketi in seveda okusu. Sicer pa je 
na vseh njihovih etiketah upodobljena 
cerkev sv. Ruperta v Šentrupertu.
Cviček od fare, letnik 2007, polnjen v % 
litrske steklenice je sestavljen iz žametne 
črnine, modre frankinje, zelenega 
silvanca in rizlinga, ter nekoliko modrega 
in sivega pinota. Vino je dozorelo v 
hrastovih sodih, za razliko od litrskega 
cvička od fare, ki zori v inox cisternah. 
Pričujoči vzorec je imel prijetno aromo in 
svež okus. Izredno sozvočje med nežnimi 
kislinami in tanini pušča dolg, prijeten 
žametni pookus.
Prilega se vsem vrstam suhega in svežega 
svinjskega mesa, kakor tudi mesnim 
izdelkom, suhim ali svežim. Prav tako ga 
lahko postrežemo k prekajenim ribam. 
Zanimiva je zgodba iz letošnje trgatve, 
ko so sorazmerno dolgo čakali s 
trgatvijo. Zaradi letine so nekatere 
jagode potrebovale precej dalj časa, da 
so dozorele. Odločili so se, da oberejo, 
takrat, ko bodo vse dobile barvo. Smela 
odločitev, ki se jim je obrestovala, saj so 
pridobili izjemno visok delež sladkorja 
in s tem posledično vino z močnim 
telesom, obetajoče in v tem trenutku 
še dozorevajoče. Po besedah gospoda 
Freliha obeta izvrsten letnik!
Okus smo presekali s penino Kappelman. 
To je penina pridobljena po klasični 
metodi iz grozdja sorte zeleni silvanec, 
chardonnay in sivi pinot. Vrhunska penina, 
suha, živahna. V zelo dolgom pookusu 
pušča sled po mandeljnih. Primerna za 
aperitiv, lepo se poda k lososu, kaviarju, 
ribjemu karpaču...

Penina nas je pripeljala do Zelenega 
silvanca, letnik 2006. Do polne zrelosti 
ga pripeljejo v vinogradu, pozorno trgajo, 
odberejo, pazijo, da čim manj macelerira. 
Termično obdelajo, filtrirajo in potem 
fermentira dalje. Zlato-rumene, slamnate 
barve, z nežno cvetico, vonj po zrelem 
rumenem sadju. Sveže vino, prija k vsem 
vrstam jedi, tudi ribam. Nosilec več 
medalj. Nekatere letnine so primerne tudi 
za barikiranje.
Modra frankinja letnik 2003 je bilo 
naslednje vino, ki smo ga okušali. 
Temno rubinasta barva z močno cvetlico, 
značilnost vrste. Ima svež, sadni vonj. 
Vzorec je imel izredno ubranost mes 
tanini in kislinami, V ustih pusti zelo 
dolg, prijeten žametni ostanek. Poda se 
k suhim mesninam in vsem slovenskim 
narodnim jedem.

Peter Frelih streže in pojasnjuje

Kot je rekel Peter Frelih, smo presekali 
s Šentrupertsko penino. Polsuha, zelo 
živahna penina z bogatim okusom, morda 
vmes celo občutimo še nekaj kvasovk. 
Degustacijo smo zaključili s Penino od 
fare, »dekle v cvetju«, par od fanta od 
fare, kot je zapisal Tone Pavček.
Je samotok žametne črnine in modrega 
pinota obdelano na način belih vin in je 
zato rose. Vino ima sadno aromo in je 
izjemno živahno.
Sicer je tudi ta, po mojem skromnem 
mnenju najboljša od penin iz kleti, tudi 
narejena po klasični metodi.

Zapisal in slikal MM
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December se počasi izteka in v teh dneh pred prazniki brez dvoma poči več zamaškov steklenic 
penin kot v drugih mesecih. Tudi zaradi tega je primeren trenutek, da predstavimo odlične Iste
ničeve penine. V soboto, 20. decembra so obiskovalci zagorske tržnice v Vinoteki Klopotec imeli 

priložnost poizkusiti štiri penine iz Isteničeve hiše penin.

Tokrat so se obiskovalci predajali opojnosti mehurčkom

Janez Istenič je v Stari vasi na Bizeljskem leta 1968 
pridelal prvo penino po klasični metodi in jo imenoval 
Barbara, po svoji hčeri, ld se je ravno takrat rodila. 
Od tedaj se je zavezal kakovosti in resnično iz te hiše 
prihajajo penine, ld iz leta v leto pobirajo najvišje 
naslove doma in po svetu.

Vinogradi v Stari vasi na Bizeljskem (slika iz arhiva 
Isteničevih )

Zanimiv paradoks penin je, da tudi najbolj bistre penine 
pridobivajo iz rdečega grozdja, seveda s posebnim 
postopkom. Največ penin ima osnovo v modrem 
pinotu, saj je struktura njegove jagode podobna belemu 
grozdju.
Degustacijo je vodil Andrej Žmavc iz Stare vasi na 
Bizeljskem, sicer zaposlen v viski kleti Istenič. Predstavil 
nam je JV»1, Gournement rose, Miha in letošnjo 
novost, Desiree rumeni muškat.
Prva je bila za pokušino penina Nol, zelo suha, z 
ostankom sladkorja do 15g na liter, priporočena servirna 
temperatura mora biti med šest in deset stopinj celzija. 
Odležano je vsaj tri leta na kvasovkah. Zaznamo vonj 
po kvasovkah, pa tudi okušamo jih. Vino je primerno 
za aperitiv, zaradi zrelega in suhega okusa je primerno k

vsem vrstam glavnih jedi.
Naslednji vzorec je bil Gournement rose, zelo suho, 
pijemo ga ohlajenega med štiri in šest stopinjami 
celzija. Rose barvo je dobil zaradi tega, ker je ta penina 
pridobljena iz samotoka grozdja modri pinot. Med

Penine pripravljene za pokušino

mehurčki nam pričara aromo in okus modrega pinota, 
svež, po gozdnih sadežih. V stiku s kvasovkami je bilo 
dve leti. Prija kot aperitiv, postrežemo ga tudi k teletini, 
ribam, školjkam in k mlademu siru.
Miha je bilo naslednje vino, ld smo ga poizkušali. To je 
posebno vino, sestavljeno iz najboljših grozdov žametne 
črnine in modre frankinje. Pri predelavi so posebno 
pozorni, da se izloči čim manj taninov. Najmanj dve leti 
leži na kvasovkah in v tem času pridobi značilen, svež 
okus in vonj po drobnih gozdnih sadežih. Je polsuho, 
kar za penine pomeni 17 - 35 g ostanka sladkorja na 
liter. Kot tako ga ponudimo za aperitiv in k vsem vrstam 
divjačine.
Prav za zaključek smo si pustili novost, ld je ravno v 
teh dneh prišla do potrošnikov, to je Desiree rumeni 
muškat. Vino je suho, kar pomeni med 12 in 20 grami 
ostanka sladkorja. Priporočena servirna temperatura je 
med štirimi in šestimi stopinjami celzija. Vino je dve leti 
odležano in ima značilen vonj po rumenem muškatu, 
tako da je v prvem okušanju (morda tudi psihološko 
zaradi družine Desiree) marsikdo prepričan, da je vino 
sladko. Vsekakor pa je zaradi svojega porekla primerno 
tako za uživanje kot aperitiv, kakor za dopolnitev 
izbranih sladic.
Kadar so v Zagorju Isteničeve penine, dobimo tudi 
vsaj enega novega viteza odpiranja steklenice s sabljo. 
Tokrat smo bili priča kar dvema, to sta bila Janez Pevc 
in Edvard Potočnik.

Zapisal in slikal MM
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VINOTEKA
KLOPOTEC

Tržnica Zagorje 
Tel. & fax: 03/56 64 195 

Uroš Naprudnik s.p.

v mesecu decembru ste vljudno vabljeni 
- v soboto, 27. decembra od 9.00 dalje 
na degustacijo vin s Krasa 
vinogradnikov Sirca,
Štoka in Lisjak

PRISRČNO VABLJENI 
IN SREČNO 2009

Ministrstvo za zdravje opozarja: 
prekomerno uživanje alkohola škoduje zdravju.

VESELE

(7LJ

ELEKTROPROM

4(9 let z uami!

• elektroinstalacije
• strojne instalacije
• projektiranje za področje strojnih

in etektro instalacij 
• geodetske storitve
• daljinsko ogrevanje z lesno biomaso

lokalna televizija E TV

jeetor-
• kabelsko komunikacijski sistemi
• grafitne ščetke

http://etv.elektroprom.si
komerciala: • trgovine EVJ Center

03-56-57-150
uredništvo: • delovni stroji in nizke gradnje

03-56-57-177 • barSedmica

Želimo vam 
vesele 

božične 
praznike!

Vesele praznike in srečno novo leto 
2009 Vam želi

W
Gostišče s prenočišči

tpri ^-Bibrflnrju
Žibert Jože š.p.

1252 VAČE, VIPRGA 4. TEL: 03/56 75 f 50, FAX; 03/56 75 272
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Podjetniška stran Irene Meterc:
Obdarovanje in davki

Predpraznični čas je tudi čas obdarovanj - ne le v dru
žini in med prijatelji, pač pa tudi v poslovnem svetu. 
Podjetja obdarujejo svoje zaposlene, njihove otroke, 

poslovne partnerje, prav tako pa s priložnostnimi da
rili, ld so opremljena z logotipom podjetja, poskrbijo 

za reklamo.

Predvsem pri obdarovanju poslovnih partnerjev pa podje
tja pogosto pozabijo na bistvo obdarovanja. To seveda ni 
v tem, da prejemnika bogato obdarimo z namenom, da 
bo bolj pripravljen na poslovno sodelovanje ali da bo pri 
pogajanjih glede pogojev medsebojnega sodelovanja bolj 
popustljiv, pač pa je ali bi vsaj moral biti smisel obdarova
nja v tem, da osebam, s katerimi poslovno sodelujemo, ob 
praznikih ali ob drugih priložnostih izkažemo pozornost in 
se jim zahvalimo za dobro sodelovanje. To pomeni, da naj 
pri izbiri darila ne bo osnovno vodilo vrednost darila, pač 
pa predvsem to, da je na nek način povezano z dejavnostjo 
našega podjetja - da torej nekaj pove o podjetju, četudi na 
njem ni nujno logotipa, ter seveda, da je izvirno in upo
rabno.
Popolnoma zgrešeno je mišljenje, da je namen darila po
slovnemu partnerju v tem, da si s pomočjo dragega darila 
zagotovimo njegovo poslovno sodelovanje ali dosežemo 
boljše pogodbene pogoje. Če se zavedamo tega, potem ne 
bomo imeli toliko problemov z reševanjem davčnega vidika 
obdarovanja. Žal je tako, da je pri obdarovanju s strani pod
jetja potrebno upoštevati tudi vpliv obdarovanja na odhod
ke in davčne obveznosti. Je pa res, da davčna zakonodaja 
pod določenimi
pogoji priznava stroške obdarovanja kot davčno priznane 
odhodke in prejeta darila kot neobdavčene prejemke, ven
dar so pri tem zneski omejeni. Če torej upoštevamo, da 
je namen obdarovanja v izkazovanju pozornosti, ne pa v 
ustvarjanju pogojev za sklenitev posla, in se pri izbiri daril 
omejimo na vrednosti, v zvezi s katerimi davčna zakono
daja dopušča določene izjeme glede obdavčenja, z davčnim 
vidikom obdarovanja ne bomo imeli posebnih zadreg.

Bogastvo različnosti je 
priložnost za slovensko 

podjetništvo
Za slovensko podjetništvo je značilno bogastvo različno
sti, ki lahko ob vodenju pametne ekonomske in družbene 
politike predstavlja obetavno podjetniško priložnost, ugo
tavljajo avtorji znanstvene monografije Slovenskega podje
tniškega observatorija. Ob spopadanju z gospodarsko krizo 
je razumevanje slovenskega podjetništva zanje še posebej 
pomembno.
Znanstvena monografija s pomenljivim naslovom Različ
nost kot podjetniška priložnost je izšla v okviru dolgo
ročnega raziskovalnega programa Slovenski podjetnišld 
observatorij, pripravili pa so jo raziskovalci Inštituta za 
podjetništvo in management malih podjetij na Ekonom- 
sko-poslovni fakulteti Univerze v Mariboru pod uredni
štvom Karin Sirec in Miroslava Rebernika.
Omenjena raziskava kaže, da je Slovenija po strukturi pod
jetij povsem primerljiva z evropsko. Kljub večanju števila

podjetnikov in podjetij v zadnjih letih pa še vedno obstaja 
pomemben razkorak med povprečno dodano vrednostjo na 
zaposlenega v povprečnem slovenskem in evropskem pod
jetju, ki pri velikih podjetjih sega skoraj do razmerja 1:4. 
Ukrepi ekonomske politike morajo biti zato po mnenju 
avtorjev dela usmerjeni proti ključnemu cilju, ki je izena
čiti uspešnost slovenskih podjetij s tistimi iz razvitega dela 
Evrope. Ugotovitev, ali so bili ukrepi uspešni ali ne, pa se 
bo potrdila šele, ko se bo ta razkorak zmanjševal in bodo 
slovenska podjetja enako uspešna kot evropska.

Avtorji monografije med drugim opozarjajo, da je potreb
no ekonomsko politiko primerno prilagajati in voditi tako, 
da bo spodbudna za različne vrste podjetij, v različnih pa
nogah, življenjskem ciklu ali naravi poslovanja. Z vidika 
primernih ukrepov ekonomske politike je pomembna iden
tifikacija in delitev vplivnih dejavnikov na tiste, ki jih lahko 
ekonomska politika spremeni oz. usmerja relativno hitro, 
ter na tiste, ki se nanašajo na osebne zaznave ljudi na osno
vi impulzov okolja in družbe, ki so povezani s kulturnimi 
in družbenimi normami v okolju ter jih je težko spreminja
ti, še posebej v krajšem časovnem obdobju.

V monografiji je podana tudi primerjava ključnih kazalni
kov slovenskega gospodarstva z evropskim. Za Slovenijo v 
tem obdobju velja, da po številu podjetij občutno prevladu
jejo m ikro podjetja, ki jih je kar 93 odstotkov, nekaj več kot 
pet odstotkov je malih podjetij, malo nad odstotkom sre
dnje velikih podjetij, velika podjetja pa v skupnem številu 
predstavljajo četrt odstotka. Razpoložljivi podatki do leta 
2006 kažejo, da se struktura podjetij v Sloveniji spreminja 
v korist malih in srednje velikih podjetij in tako postaja vse 
bolj podobna strukturi, ki je značilna za razvitejše države 
EU.

Delež vseh zaposlenih v malih in srednje velikih podjetjih 
leta 2006 znaša v Sloveniji preko dveh tretjin, torej več, 
kot znaša delež zaposlenih v velikih podjetjih. Slednja so 
namreč leta 2006 zaposlovala tretjino vseh zaposlenih, pri 
čemer se v zadnjih letih njihov delež zaposlenih vztrajno 
zmanjšuje. Primerjava strukture zaposlenih v Sloveniji in 
EU kaže, da sta si precej podobni.
Veliko zaostajanje Slovenije za EU pa kaže kazalnik doda
ne vrednosti na zaposlenega. Povprečna dodana vrednost 
na zaposlenega v EU je namreč po podatkih za leto 2003 
znašala 75.000 evrov, v Sloveniji pa celo v letu 2006 samo 
27.311 evrov. Raziskava pri tem pokaže tudi razlike med 
posameznimi velikostnimi razredi podjetij. Še zlasti je skrb 
zbujajoče, da se z velikostjo podjetja poglablja razlika med 
slovenskimi podjetji in njihovimi konkurenti v EU. Raz
merje v dodani vrednosti na zaposlenega med slovenskimi 
in evropskimi podjetji, ki je pri m ikro podjetjih nekaj nad 
1:2, je pri velikih podjetjih že več kot 1:4.
Velika razlika med podjetji se pojavlja tudi pri prihodkih 
iz poslovanja. Razmerje med povprečnim evropskim podje
tjem v letu 2003 in slovenskim leta 2006 znaša 1,55 mili
jona proti 667.000 evrov. Pri srednje velikih podjetjih je to 
razmerje 25,68 milijona proti 13,624 milijona, pri m ikro 
podjetjih je razmerje še večje, in sicer 440.000 evrov proti 
146.000 evrov. Največja pa je razlika pri velikih podjetjih, 
kjer razmerje po podatkih raziskave znaša 319 milijonov 
proti 96,5 milijona evrov v korist EU.

Vir: STA
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Pred dobrimi sedmimi leti, 20. 09. 2001, je bila v trboveljski knjižnici predstavljena knjiga Mi 
smo pa od tam doma, ki jo je napisala Rezika Koritnik. V knjigi so oživeli spomini na otroštvo 

članic in članov zbora trboveljskega Slavčka in na dirigenta Avgusta Šiligoja.

Še živeče Slavčice in Slavček.
Sedem let pozneje, v torek, 16. decembra 2008, sta 
Meta Cirman, hči Rezike Koritnik in Breda Sip, nečaki
nja Rezike Koritnik v Zasavski muzej v Trbovljah pova
bili še živeče pevke in pevce nekdanjih slavčkov in vse, 
ki znajo ceniti bogato zgodovino trboveljskega zboro
vskega petja, ld je svojo kulturno dragocenost zagotovo 
kronalo z uspehi in popularnostjo pojočih trboveljskih 
otrok. Tokratno srečanje je bilo posvečeno dolgotrajne
mu iskanju posnetka petja knapovske šolske mladine. 
Ko so že vsi obupali, da zvočni zapis žvrgolenja Slavčk
ov ne bo nikoli najdenj, pa se je vendarle zgodilo.

Skrajno levo Joe Valencie, Meta Cirman, hči Rezike Ko
ritnik

V Clevelendu, je v Ameriki živeči Slovenec, zgodovinar 
Joe Valencie, ld je bil v torek prisoten v Zasavskem mu
zeju v Trbovljah, našel ljubiteljskega zbiratelja glasbe
nih posnetkov. Slednji je imel v svoji zbirki tudi posne
tek petja trboveljskih čudežnih otrok. Gre za posnetek,

ki je nastal na podlagi radijske oddaje, 10. marca 1938 
leta, v kateri je bilo petje trboveljskih Slavčkov iz Lju
bljane v živo prenašano v ZDA.
Ob zanimivem pričanju akterjev, ld so sodelovali pri 
iskanju posnetka in obiskovalcem družno predstavili 
zanimivo zgodbo o iskanju zvočnega zapisa, ter v priso
tnosti še živečih pevk in pevcev legendarnih Slavčkov, 
je bila ob zaključku zanimivega večera spominov v pol
ni sobi v Zasavskem muzeju, predstavljena tudi vsebina 
najdenega zvočnega zapisa. Na posnetku so štiri sklad
be, s katerimi je trboveljski Slavček Ameriki predstavil 
glasbeno raznolikost in bogato glasbeno vsebino takra
tne skupne domovine Kraljevine SHS.

Obiskovalci na prireditvi v spomin trboveljskim Slavč
kom

Na sami predstavitvi je bilo zanimivo prisluhniti tudi 
spominom na tiste težke, pa vendarle tudi zanimive 
čase tik pred drugo svetovno vojno. Trboveljski Slavč
ki, ki so nastopali tudi v tujini, so po radijski oddaji , 
Id je njihovo petje predstavila predvsem ameriški šolski 
mladini, dobili povabilo za trimesečno turnejo po ZDA. 
Do nastopov čez veliko lužo pa zaradi bližajoče se voj
ne ni nikoli prišlo. Zanimiva je bila pobuda ene izmed 
Slavčic, ld je pripomnila, da so njihove vaje za nastope 
prek velike luže prišli snemati iz neke ameriške TV hiše 
in da bi veljalo poizvedeti tudi za tistimi posnetki. Kdo 
ve? Morda bomo čez naslednjih sedem let, v gibljivih 
slikah videli kakšni so bili Slavčice in Slavčki in njihov 
vodja v tistih davnih časih, ko je bila v zraku vojna, 
Slavčki pa so žvrgoleli.

Tekst in slika: M.AŠ.
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Predstavnice turističnega društva Izlake so v sodelovanju z Vrtnarijo ACM in Krajevno skupno
stjo Izlake pripravile ustvarjalne delavnice za otroke.

Zbrali so se v prostorih krajevne skupnosti Izlake. 
Mladi so ustvarjali in svoje ročne spretnosti preizkušali 
v likovnih delavnicah. Izdelali so si lahko svojo namizno 
dekoracijo iz naravnih materialov, oblikovali so mobilne 
okraske, se preizkusih v izdelavi papirnatih angelčkov 
ter izdelovali novoletne voščilnice. Celotno dogajanje je 
spremljala temu primerna glasba. Letošnji obisk delav
nic je bil precej boljši kot lansko leto, kar kaže na to, da 
so otroci željni tovrstnih dejavnosti. Kaže, da je dober 
glas le začel segati tudi v našo vas. Urice so kar spolzele 
mimo in čas druženja se je končal. Zadovoljni z obi
skom in z izdelki izpod malih ročic se je zaključil še en 
lep prednovoletni dan.

Mladi ustvarjalci

Zatopljeni v ustvarjanje

Tudi »ta veliki« so uživali

Ustvmjalci se ne pustijo motiti

IRH

Narava ponuja veliko materiala za ustvarjanje
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Brodarsko društvo Steklarna Hrastnik se lahko pohvali z neprekinjenim delovanjem vse od 
ustanovitve leta 1948. Po drugi vojni, ko je bil svet v obnavljanju, so se našli zanesenjaki, ki so 
storili prve korake uspešne športne poti na reki Savi, ki je kmalu ponesla v svet imena skro

mnih in vztrajnih ljudi.

Vsa ta leta so svoj prosti čas preživljali brodarci, kot se 
imenujejo, na treningih in ohranjanju svojega društva 
pri življenju. Omenimo vsaj Ota Žlindra, Jožeta Gerhar- 
da, Rajka Žagarja, Jožeta Vatovca in Franca Bariča Na- 
nija, starosta, ki je pri društvu že vse od začetka. Nani 
se spominja svojih otroških let, ko čez Savo še ni bilo 
mosta in so se vozili na Kranjsko ali Štajersko stran še 
z brodom.

Med nagrajenci je Franc Barič st. prvi z desne, predse- 
dnk Igor Zalokar pa dragi z leve

«V času tega jubileja 
je naše društvo v naj
večjem vzponu, saj 
smo imeli na nedav
ni olimpijadi našega 
člana Petra Kauzerja 
ml., ki je bil v tem 
letu tudi zmagovalec 
svetovne serije...,« 
je s ponosom dejal 
med drugim v svo
jem govoru predse
dnik Igor Zalokar v 
petek, 12. decembra 
2008, ko so imeli v 
dvorani delavskega 

doma prireditev. In poudaril, da so med njimi še ve
dno zanesenjaki, ld delajo iz ljubezni do gibanja, vode, 
športa in druženja. «Zdrav duh v športnem telesu, je še 
vedno naše stremljenje,« je nekoliko prilagodil znano 
antično geslo. Mlajši člani so z začudenjem spremljali 
dokumentarni film, ki je kazal njihove začetke. Saj je 
skoraj neverjetno, da se je eleganten objekt, ld so ga 
končali ravno za svoj jubilej, razvil iz navadnih barak. 
Za svoje tekmovalne dosežke in delo pri društvu so pre
jeli priznanja:
Franc Barič st. in ml., Peter ICauzer st. in ml., Aleksej

Igor Zalokar, predsednik društva

Andrej Jelenc, direktor 
Kajakaške zveze Slove
nije

Branko Potočan je 
izvedel svoj imenitni 

nastop na vrvi

Jože Žibret, Leopold 
Grošelj in Miran Jerič. 
Seveda pa je še vrsta 
imen, brez katerih ne 
bi bili tako uspešni. 
Večer so popestrili s 
svojim nastopom ple
salec Branko Potočan,

Bočko, Avgust Fšnar, Gregor 
Laznik, raft eldpa, Boris Volaj, 
Nikolaj Skočir, in Branko Ža
gar. Za dolgoletno sodelovaje 
pa še Občina Hrastnik, Steklar
na in Športna zveza Hrastnik. 
Častno članstvo v društvu pa 
so si zaslužili nekdanja župana

Coronke pred domiselno sceno - vratci
kvintet trobil GŠ Hrastnik, vokalna skupina Coronke 
in del skupine Veter, ki so zanje napisali himno. Prije
tno vzdušje ob 60. obletnici društva se je nadaljevalo v 
poslovni dvorani z družabnim srečanjem.

Besedilo in slike: Fanči Moljk
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Prejšnji teden so se plesalci PŠ Urška udeležili evropskega in svetovnega prvenstva v disco ple
sih. Predstavili so se kot solo plesalci, plesalci v parih ter v malih in velikih formacijah.

Izlacanke

Na evropskem prvenstvu so se plesalci predstavili v 
različnih kategorijah.V torek sta v disco plesu, kategorija 
mladinci, zaplesala Urban Tratnik (12. mesto) in Luka 
Medvešek (18. mesto). V sredo so se v kategoriji parov 
mladinci predstavile Eva Severkar in Tia Pavšek (33. 
mesto) ter Sara Kovač in Neža Gošte (41. mesto). V 
četrtek so se v skupini malih formacij mladinke s točko 
Tigrice uvrstile na 18. mesto. Mladinke so se ta dan 
predstavile tudi s solo točkami. Nina Jerman in Eva 
Severkar sta si delili 44. mesto, Sara Kovač pa je po 
oceni sodnikov pristala na 52. mestu.

Istočasno je potekalo 
tudi svetovno prvenstvo, 
kjer je v kategoriji free 
style Urban Tratnik 
dosegel odlično 7.
mesto. V kategoriji 
pionirjev si je deseto
mesto priplesal Aljaž 
Strmljan. Formacija 
pionirjev se je s svojo 
točko Classroom oz. 
Solarji uvrstila na
sedmo mesto.
Drugi tekmovalni dan 
so se predstavili plesalci 
velike disco dance 
formacije. Mladinci 
so se v kategoriji
formacij uvrstili v finale 

tekmovanja in osvojili 6. mesto. Po petih letih je to prva 
mladinska formacija, ki se je uvrstila v finale. Predstavili 
so se ob glasbi energične Ruslane. V finalnem delu 
je plesalce spodbujal tudi nova maskota plesne šole 
Urška Zagorje, medvedek Rusly. Prav tako so v sredo 
prikazale svojo usklajenost v parih tudi mlajša dekleta.
V kategoriji disco dance pari, otroci, sta si 20. mesto 
priplesali Iza Bebar in Lara Turšič.
V četrtek so plesalke otroške male formacije s plesno 
točko Ladies dosegle nehvaležno 13. mesto. Deklice so 
se ta dan predstavile še s solo točkami. Eva Kotnik si je 
priplesala 16. mesto, Iza Bebar 23. mesto, Lara Turšič 
34. mesto ter Nina Murn 37.mesto.

7a c\\/n
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EP, SP Manko cup 2008 
na Slovaškem Izza

Tekmovanje se je zaključilo v soboto, ko so še zadnjič 
plesni oder zavzeli plesalci plesne šole Urška Zagorje. 
V Street show-u male formacije so si Roparke prilastile 
odlično 7. mesto.

Roparji

Morda bi bilo prav omeniti tudi to, da so plesalci imeli 
za seboj precejšnjo moralno podporo svojih navijačev. 
Le ti so s svojim glasnim navijanjem in spodbujanjem 
prepričali tudi sodnike, ld so ocenjevali publiko. Izmed 
vseh navijačev so slovenski navijači dosegli odlično 
drugo mesto. Prehiteli so jih le Švedi, ld so bili precej 
številčnejši.
Celoten izkupiček diplom in priznanj je bil kar zajeten. 
Seveda gre pohvala tako plesalcem kot tudi njihovim 
plesnim strokovnjakom, ki so jih na tekmovanje 
pripravili. Učiteljici Tanja Lovšin in Katarina Maček

mšMNo Q

sta bili sicer na trenutke 
nad odločitvijo
sodnikov razočarani, 
vendar tako to pač 
je na tekmovanjih. 
Pravijo, da imajo 
sodniki vedno prav, 
čeprav smo se lahko 
tudi tokrat prepričali 
o nasprotnem. V 
naših očeh so za vse 
nas absolutni prva Id 
naši otroci. Vsem 
skupaj, plesalcem kot 
njihovim trenerjem, 
še enkrat iskrene 
čestitke ob doseženih 
rezultatih ter uspešno 
plesno pot še naprej. Aljaž

EP, plesna »gasilska«

Eva in Tia v paru

IREI
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Bohem je zasavska skupina, katere člani sicer prihajajo z različnih koncev Slovenije, a za sedež so 
si izbrali Trbovlje; trije so Zasavci, eden iz Maribora, eden pa iz Lukovice. Zasavc jih je povabil na 

intervju, ki sta se ga z veseljem udeležila basist Dejvi Kotar in klaviaturistka Manca Pinterič.
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»Manifest ljubezni« je nov, težko 
pričakovan izdelek zasavske skupine 
Bohem, na katerega smo, kar malce 
predolgo, z nestrpnostjo čakali, a po 
slišanem je bilo vredno vsake minute. 
Skupina obstaja že kar nekaj let in 
v tem času so na slovenski glasbeni 
sceni pustili velik pečat z odličnimi 
skladbami in spoti, kot so On je 
jaz, Deveti junij, ICri, Romanca itd. 
in koncerti, Id so prava poslastica za 
oči in ušesa.
Kdo sploh ste Bohemi?
Manca: Skupino Bohem sestavljamo 
Matic Jere - vokal, Dejvi Kotar - 
bas kitara, Marjan Kotnik-Mac - el. 
kitara, Damir Pavlič - bobni in jaz, 
Manca Pinterič na ldaviaturah. 
Koliko časa že obstajate?
Dejvi: Uraden začetek štejemo od 
takrat, ko je v band prišel naš kitarist 
Mac in zapolnil še zadnje prosto 
mesto na naši ladji. Z njim smo 
nekako avtorsko začeli delati bolj 
resno, bolj »profesionalno«. To je bilo 
jeseni leta 2002, čisto za lažje štetje 
pa bi lahko naš začetek ovekovečili 
kar z izidom prvenca januarja 2004. 
Tako bomo, če se odločimo, imeli 
lahko drugo leto peto obletnico. 
Manca: Ja, imamo veliko opcij, 
tako da imamo vedno razlog za 
praznovanje nečesa.
Zakaj je bilo potrebno toliko časa

ffl P(ilijenm <fl)l i i

do izida novega albuma?
Dejvi: Mogoče nas je uspeh prvenca 
Življenje ni zločin malo presenetil. 
Izdali smo kar 6 uspešnih singlov in 
promocija le teh se je zavlekla krepko 
čez roke, ki smo jih predvideli za 
to. Je pa res, da smo za novi album 
naredili več kot 30 pesmi in tudi za 
to je potreben čas.
Manca: Hoteli smo nadgraditi
prvenec na vseh področjih in z 
pomočjo našega producenta Anrea 
Effeta in ostale ekipe, ki je delala 
na oblikovanju, stilu, spletni strani 
itd., nam je to po dosedanjih odzivih 
dobro uspelo.
Dejvi: Manifest ljubezni nam je

lp.-miinm klpTi‘1 
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vzel kar dve leti prostega časa in na 
njem je 11 pesmi, ki so naš trenutni 
»greatest hits«, tako da časovna 
postavka v ustvarjanju ne sme imeti 
preveč pomembne vloge.
Ali pride kdaj do kakšnih 
nesoglasij?
Dejvi: No, nas Manca vedno
pretepa.
Manca: Seveda, po koncu tegale 
intervjuja jih bo dobil (smeh). Ne, da 
se prepiramo, ampak imamo sigurno 
pri nastajanju komadov različno 
mnenje.
Dejvi: Se dobro da na koncu prevlada 
razum in glasujemo; večina zmaga 
Ali se v življenju ukvarjate samo z 
glasbo ali ste zaposleni?
Manca: Ne, ne. Glasba nam je 
profesionalen hobi. Hodimo v 
službo, ker pač vemo, da se samo od 
glasbe na ta način, kot jo delamo mi, 
ne da živeti.
Dejvi: Teoretično bi se trenutno, ko 
smo uspešni, lahko preživljali samo 
s glasbo. Vemo pa, da v tem času ne 
bi mogli zaslužiti toliko, da nam do 
konca življenja ne bi bilo potrebno 
več hoditi v redne službe. Manca: 
Nikol ne veš, kdaj se krivulja uspeha 
obrne navzdol. To ni nek garantiran 
prihodek.
Dejvi: Pa tudi nastopi so med 
vikendi, tako da se da uskladiti 
glasbo s službo. Je pa dobro, da nam
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ni treba delati glasbe zaradi denarja, 
ld je prevečkrat ovira pri večini 
izvajalcev za kvalitetno delo, ker svoj 
kruh služimo drugje. Mislim, da se 
to čuti v naših pesmih.
Kdo piše besedila pesmi?
Dejvi: V bistvu pri nas ni tako, 
da nekdo piše besedila, nekdo pa 
glasbo, pri nas to ni ločeno. Tisti, ld 
napiše besedilo, napiše tudi glasbo 
in obratno. Nato že zaldjučen 
komad prinese na vajo in tam ga 
band oplemeniti, naredi aranžma, 
da ustvari zaključeno sliko, celoto. 
V bandu komade pišemo vsi. Kaj 
kasneje pride na album, je izborbanda 
in producenta. Ne gledamo pa na to, 
kdo je kaj napisal, ampak izberemo 
tistih deset, enajst komadov, ld bodo 
najbolje opisali to, kar smo želeli s 
ploščo predstaviti.
Kako pa je kaj z vajami? Koliko 
vadite in kdaj?
Manca: Dobro vprašanje (smeh). 
Dejvi: To je vprašanje za našega 
bobnarja Damirja, ker je on zadolžen 
za vaje. Če se zlažem, veliko vadimo. 
Če pa povem po resnici, se v ta 
namen vidimo nekaj krat na leto, kar 
je definitivno premalo. Ampak glede 
na to, da smo Bohemi, si to lahko 
privoščimo, da smo boemski.
Manca: Vsaj na ta način smo jim 
lahko podobni. Če že v vsakdanjem 
življenju ne moremo biti, vsaj ne 
na ta način, kot bi si želeli, si tu 
privoščimo ta boemsld stil.
Dejvi: Se takrat, ko pa se le dobimo 
na vajah, to v večini izkoristimo za 
pripovedovanje raznih zgodbic in ob 
tem ne pozabimo na dobro pijačo 
in hrano. Tako na koncu od vaj ni 
skoraj nič. V bistvu je res čudež, da 
smo izdali že dve plošči.
Ali koncerti potekajo v živo? 
Manca: Koncerti so vsi v živo.
Dejvi: Ja, smo preleni, da bi si našli

kakšno pomoč v obliki dodatnih 
članov ali nasnetih podlag.
Manca: Ja, ker je potem spet treba 
vaditi.
Dejvi: To je glavni problem.
Ali imate pred koncerti še kaj 
treme?
Manca: Ja, malo tiste zdrave treme, 
ld mora biti. Ni pa samo trema, 
ampak je ena mešanica razburjenja in 
pričakovanja. Je zelo dober občutek. 
Dejvi: Zdi se nam zelo dobro, da smo 
malo nervozni, nemirni in da ljudje 
vidijo, da nam je to, kar delamo na 
odru, pomembno in da ne gre za 
neko rutino. So nam pa koncerti 
bistvo tega kar delamo.
Kje dobivate ideje za videospote, 
ker so zelo zanimivi, sploh ta, 
zadnji?
Manca: Ideje za spot so vedno 
režiserjeve. Za pesem Romanca smo 
ponovno delali z Juretom Matjažičem, 
s katerim smo že delali spot za On je 
jaz. Bila je to logična odločitev glede 
na to, da se super razumemo in da je 
vse, kar je do sedaj delal, pustilo velik 
pečat v slovenski produkciji spotov. 
Je tudi zelo priznan izven naših 
meja. Z navdušujočimi kritikami za 
spot Romanca je upravičil vsa naša 
pričakovanja in dokazal, da se da v 
Sloveniji narediti spot, ld se lahko 
primerja s svetovno produkcijo in to 
ni mala stvar.
Dejvi: Vedno poskusimo izbrati
ekipo, ki ji stoodstotno zaupamo, 
jim verjamemo in so dobri v tem kar 
delajo. Logično je, da se v njihovo 
delo sami ne vtikamo.
Manca: Res se 100% potrudijo in 
zaslužek jim ni pred kvaliteto, kar je 
najvažnejša postavka.
Si lahko v Zasavju obetamo 
kakšen koncert?
Dejvi: V začetku leta 2009
pripravljamo samostojno koncertno

turnejo, na kateri bomo pluli od 
Murske Sobote do Kopra in sigurno 
se bomo ustavili tudi v Zasavju. Ker 
nismo pristaši brezplačnih koncertov, 
je za tak projekt potreben čas. Ne 
razumite nas narobe! Ne gledamo na 
finančno korist, vemo pa iz izkušenj, 
da kadar ljudje dobijo vse zastonj, 
tega ne znajo ceniti. Pridejo na 
koncert, poslušajo pet minut, odidejo 
na pijačo, se pogovarjajo, spet malo 
poslušajo, gredo na cigaret in jim je 
vseeno za dogodek. Če pa plačajo 
vstopnino, jim ni vseeno. Pridejo 
tisti, ki jih koncert zanima, pokažejo 
pripadnost, se vživijo v trenutek, ker 
so v družbi istomislečih in takšen 
koncert je tisti ta pravi, kjer se band 
dobro počuti in da 120% od sebe, 
kar se potem vidi tudi na energiji in 
silovitosti nastopa. Ljudje to začutijo 
in vračajo, tako da sožitje preide v 
pravo žurko z glasnim petjem, plesom 
itd. Na žalost v Zasavju primankuje 
primernih prostorov za koncerte 
in v tej smeri bi lahko odgovorni 
naredili več, ker sta povpraševanje 
in ponudba za koncerte velika, a 
na žalost infrastruktura močno 
zaostaja.
Kakšne imate želje in pričakovanja 
za naprej?
Manca: Čim bolj širiti idejo albuma 
Manifest ljubezni, posneti nov 
videospot in uspešno speljati 
koncertno turnejo.
Kaj pa želje za novo leto?
Dejvi: Čas prehitro teče in dejansko 
je moja velika želja, da bi šel malo 
bolj počasi.
Manca: In da bi ostali zdravi.
Pravijo: zdrav človek - tisoč želja, 
bolan človek - ena želja in to je res. 
Upajmo, da bomo zdravi in bomo 
imeli tisoč želja.
Dejvi: In veliko ljubezni ...

Pogovarjala se je: Sara Bavdek

OBČINA
RADEČE

Vam želi vesele praznike 
in srečno novo leto 2009

DeSUS
Vsem voščimo prijetne 

praznične dni in srečno novo leto

Občinski odbor Zagorje ob Savi

24. december 2008 za avc
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Obiskovalcem in naključnim mimoidočim so dijaki 
prodajali izdelke, ld so jih izdelali pri praktičnem delu 
pouka, kuhe in strežbe, prav tako so si mimoidoči lahko 
za simbolično ceno kupili knjig. Izkupiček sejma so 
namenili za šolski donatorski sklad.

Adventni venčki

Praznični prti

Nakit

Stojnica s knjigami

OBČINA TRBOVLJE

Spoštovane občanke in spoštovani občani 
Trbovelj in Zasavja,

ob prihajajočih praznikih vam želim obilo družinske 
sreče in toplih trenutkov, v novem letu pa še več 
uspehov, zdravja in osebne sreče.

Vesel božič in srečno 
novo leto 2009!

Občina Trbovlje bo, namesto voščil in čestitk ob 
božiču in novem letu, darovala v dobrodelne namene 
Območnemu združenju Rdečega križa in Karitas 
Trbovlje.

župan Bogdan Barovič
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Za vodo. Za Savo. Za nas.

Projekt delno financira 
Evropska unija
kOltmiNkl SKLAD

Projekt delno financira 
Republika Slovenija $

OBČINA iRBOVUt OBČINA HKASlNIK 

Ta projekt prispeva k zmanjševanju ekonomskih in socialnih razlik med državljani Evropske unije.

OGLAS®

Vsak od nas proizvede približno 150 litrov odplak na dan. Prebivalci občin Trbovlje in Hrastnik skupaj vsak 
dan izpustijo 4,4 milijona litrov onesnažene vode. Čiščenje odplak, ki obremenjujejo vodotoke, je del naše 
odgovornosti do okolja in naša naložba za prihodnost. Skoraj dve tretjini sredstev za gradnjo čistilnih naprav 
in kanalizacijskih sistemov v občinah Trbovlje in Hrastnik sofinancira Kohezijski sklad EU.

24. december 2008
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Sovretov večer

Sovretov rojstni dan je padel letos ravno na četrtek, ko se tudi navadno v Knjižnici Antona 
Sovreta nekaj dogaja. Tokrat je bil 4. december, Sovretov rojstni dan, posvečen deseti obletnici

postavitve doprsnega kipa v Savni Peči.

Hedvika Pavlica, Mateja Planko in Miran Jerič
»Zelo sem ponosna na vas, Hrastničane, da ste sprejeli 
za svojega našega najpomembnejšega prevajalca in 
posredovalca antičnih literarnih zaldadov, kot se je 
izrazil o njem dr. Kajetan Gantar,« je dejala Hedvika 
Pavlica, bibliotekarka na Filozofski fakulteti in

OBČINA TRBOVLJE

Drage Trboveljčanke, dragi Trboveljčani, 
spoštovane Zasavčanke in Zasavčani,

26. decembra bo minilo že 18. let odkar smo se 
enotno odločili za samostojnost naše domovine, 

Slovenije.

Iskrene čestitke ob Dnevu samostojnosti 
in veliko toplih trenutkov v teh 

prazničnih dneh.

župan Bogdan Barovič

pobudnica obeležja v Savni Peči. Hedvika Pavlica pa je 
na svoj prijeten, sproščen in zanimiv način spregovorila 
še o Sovretovem sedemletnem službovanju na Ptuju, o 
sedmih letih, ld jih je preživel kot vojak, o njegovih 
prijateljih in njegovem izvirnem delu Stari Grki, ld so 
izšli leta 1939 in na začetku vojne večidel žalostno 
končali v radešld papirnici. »Za ponatis leta 2002 
v izdaji Slovenske matice smo morali čakati celih 63 
let,» je nadaljevala. «Pri tem pa se lahko Hrastničani

Učenci GŠ Hrastnik so popestrili program

Na Sovretovem večeru v Knjižnici A. Sovreta Hrastnik- 
hrastniški župan Miran Jerič, voditeljica pogovora Fanči 
Moljk in skrajno desno gostja Hedvika Pavlica

ponašate, da imate za to izdajo pomembne zasluge... 
Tako velike aktivnosti, Id jih vodite, tudi v Ljubljani 
niso mogli spregledati. In tako so ponatisnili Sovretovo 
veličastno delo...«
Enourni program, ld ga je povezoval Dejan Debelak, 
so popestrili šolski recitatorji, ld so se pogumno lotili 
nekaterih odlomkov iz Sovretovih prevodov in gojenci 
GŠ Hrastnik. Omenimo še razstavo Sovretovih del in 
fotografsko razstavo, ld bo je nekaj dni krasila knjižnične 
prostore. Zapišimo tudi novico, ld jo je z velildm 
veseljem posredoval župan Miran Jerič: «Dogovori so 
steldi. Knjižnica bo drugo leto v tem času že v novih 
prostorih dosedanje poslovne dvorane...«
Prijeten večer se je končal z družabnostjo ob lepo 
pripravljeni mizi doma starejših. Dobra tretjina 
obiskovalcev je bila iz Šavne Peči.

Besedilo in slike: Fanči Moljk
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zasavskimi MoM

Po dolgem času zimskega, poletnega in drugačnega spanja, so v soboto, 20.decembra 2008, v 
kulturnem domu Kisovec zagorski ra perji za dobre dve uri pregnali decembrski mraz in s svoj

ini nastopi ponovno in dodobra »zakurili« zasavsko mladino.

Velik izbor nastopajočih, kar 15 jih je bilo, pričajo, da 
je ta kultura izredno živa med zasavskimi glasbeniki. 
Le- te pa, kot pravijo, se ne da naučiti v takšnih in dru
gačnih šolah, ampak se rodi v razmišljanih in pogovorih 
na Pulah v »Bronxu« in drugih naseljih zagorskega ur
banega proletariata.
Tako so se v soboto na kisovškem odru predstavile tri 
zagorske raperske skupine: Odpad, Central, Smeče in 
pa devet posameznikov: Jimmy, Ime, MC Zujič, Saam, 
Deebo, Ture, Fantom, iz Trbovelj se je pridružil Five D, 
hrastniške barve pa je zastopal T.I.T.
Če so nekatere tehnične težave na samem začetku kon
certa, organizatorjem KD VOX HUMANA, Klubu B 
in Sklabu, sivile lase, pa je bil odziv publike nad per- 
formansom skupin in vsemi spremeljačimi aktivnostmi 
(predstavitve grafitov), izredno pozitiven. Okoli 150 
ljudi se je udeležilo koncerta, kar organizatorji ocenjuje

kot zelo uspešno: »Glede na to, 
da je bil rap vedno zapostavljena 
zvrst, ld je sodila bolj med mar- 
ginalce, je tudi mene presentilo 
veliko število obiskovalcev. Vse 
to mi daje spodbudo, da bomo ta
kšne koncerte prirejali tudi v pri
hodnje,« je dejal Jure Dolar, raper, 
član VoxHumane in soorganiza
tor koncerta.
In kaj pravzavprav sploh želi povedati rap v Zagorju? 
Kot trdijo raperji, pri vsem vskupaj ne gre zgolj za glas
bo, ampak za liričen opis vsote občutij in razmišljanj, Id 
jih mlad človek doživlja v zagorskem vsakdanu. In kot 
trdijo, gre predvsem za kritiko zagorskemu brezdelju, 
monotonosti in prevladujoči kulturi »šotorovanja«.

Besedilo in slika: M.A.

V Knjižnici Antona Sovreta se tudi v letošnjem decembru vrstijo za otroke ustvarjalne
delavnice.

V četrtek, 1 1. decembra 2008 so naj mlajši izdelovali hi
šice iz papirja pod mentorstvom knjižničark Ine in Ta
nje, pomagale pa so tudi mame. Tedenski računalniški 
krožki, ld jih za otroke in odrasle vodi Marko Kleno
všek, so bili obarvani nekoliko praznično, uspela pa je 
tudi lutkovna igrica osnovne šole NFI Rajko Hrastnik, 
ld so jo uprizorili v četrtek, 18. decembra. Razredna sto
pnja pa je pripravila likovno razstavo, ld bo krasila stene

vse do konca leta.
Se pa zaposleni v knjižici 
in obiskovalci že veselijo 
prihodnjega leta ob tem 
času, ko se bodo selili v 
nove in večje prostore nad 
banko v centru Hrastni
ka.

Besedilo in slike: Fanči 
Moljk

RH Elektriks s.p.
elektro inštalacije in druga elektro 
dela ‘inštalacije novih gradnjah,

‘renovacija elektro inštalacij, 
‘priklopi raznih naprav, 
‘servisiranje raznih naprav

Robi Hrastovec - Wenik 00386 (0)70 832 609
Prapreče 191 c
3305 Vransko robi@instalacije.biz

http://instalacije.biz/
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Tenis:

Ihm zmmga Wen tisa Horvata. 

€mm meste ta Pl® 6ml
Valentin Horvat, 
član TK AS Litija, je 
osvojil svoj prvi turnir 
A kategorije, potem 
ko je v Rogaški na 
Odprtem prvenstvu 
Slovenije do 14 let 
ugnal vso konkurenco 
in osvojil 1.mesto. 
Za Valentina je to 
izredna zmaga, saj je 
na poti do najvišje 
stopničke premagal 
v polfinalu 1. nosilca 
turnirja, v finalu pa 

3. nosilca turnirja. Turnir v Rogaški se je igral na tako 
imenovani hitri podlagi, Id Valentinu zelo ustreza in je 
to dober obet pred januarskim državnim prvenstvom, 
ld bo prav tako v Rogašld.
V Litiji so se v kategoriji do 14 let merila dekleta. Pia Čuk 
je zaslužna za to, da je eden od pokalov ostal v domači 
vitrini, saj je brez težav premagovala nasprotnice vse do 
finala, kjer pa je morala žal priznati majhno premoč leto 
dni starejše Mariborčanke Eve Zagorac, Id je bila le, če 
se teniško izrazimo, za slabi dve žogici boljša od Pie, 
saj je slavila z rezultatom 7:6 in 6:4. Pia je z osvojitvijo 
2.mesta pokazala, da sodi prav v vrh slovenskega 
tenisa, v sam vrh pa 
se, počasi, a vztrajno, 
prebija tudi v Evropi.
Lopar je vihtela tudi v 
angleškem Wrexamu.
V Litiji je s povabilom 
v A finalu nastopila 
tudi Eva Kolman, a se 
ji ni uspelo prebiti v 
2.kolo.
V B finalu pa je 
uspešno nastopila 
Nina Jamšek, Id se je 
uvrstila v četrtfinale 
in to po maratonskem boju, Id je traja kar 3 ure in 5 
minut.
Pokal za 3. mesto si je v priigrala Anita Kosmač na 
Odprtem prvenstvu do 18 let. Anita je s tem potrdila, 
da se počasi vrača v staro formo, ko je pokale osvajala 
kot po tekočem traku. Preskok v starejšo mladinsko 
konkurenco ji očitno ne dela nobenih težav in tudi njen 
rezultat je odličen obet za vnaprej.
Blaž Bizjak je začel v letošnjem letu nastopati v 
kategoriji do 16 let in že na prvem turnirju dosegel

izreden rezultat, 
saj se je uvrstil v 
polfinale in dosegel 
3.mesto. S tem si je 
priboril tudi mesto 
v reprezentanci
Slovenije do 16 let 
in se bo v decembru 
že udeležil prvih 
reprezentančnih 
priprav v Rogaški.
Na turnirju v
kategoriji od 08-11 
let je spet blestela 
Lara Jamšek, Id je v kategoriji Tenis do 10 let osvojila 
pokal za 3.mesto. Tom Ašič se je uvrstil v četrtfinale v 
kategorijah mini in midi tenisa.
Nina Jamšek je v kvalifikacijah za finalni A turnir, Id 
bo konec leta v Ljubljani, gladko osvojila 1.mesto v 
skupini in si zagotovila mesto v A finalu. To je uspelo 
tudi Niku Poglajnu in Tini Godec, Id sta osvojila 2.mesto 
v skupini. Najbolj prepričljiv pa je bil Gal Novak, Id je 
osvojil 1.mesto v skupini, pri tem pa ni nasprotnikom 
prepustil niti ene same igre, saj je vse dvoboje dobil z 
rezultatom 9:0. Bravo, Gal !
Konec decembra, v dneh od 27.12.2008 do 29.12.2008 
bo v Litiji Odprto prvenstvo Slovenije v kategoriji do 16 
let za dekleta in fante. Pričakuje se velika udeležba iz 
cele Slovenije, nastopili pa bodo tudi domači tekmovalci. 
Publika bo lahko navijala med drugimi za Blaža Bizjaka 
in Valentina Horvata pri fantih, pri dekletih bo svoj 
prvi nastop v tej kategoriji zabeležila obetavna Pia Čuk, 
ki bo nastopila s posebnim povabilom organizatorja. 
Velika želja v klubu je tudi nastop Nika Razborška, 
vendar se Nik trenutno še ubada s poškodbo mišice, 
tako, da je nastop vprašljiv. Vse ljubitelje tenisa vabijo 
na ogled tekem, ki bodo vsak dan od 9.ure dalje.

Rekreacija
V rekreacijski ligi AS je čedalje teže napovedati razplet po
sameznih tekem, saj se presenečenja, ki za nekatere to sicer 
niso, vrstijo kar po tekočem traku. Eno bolj odmevnih zmag 
je zabeležil Marjan Končar nad Blažem Rozmanom z 9:4. 
Denis Uranič je zaenkrat še prepričljivo prvi, kljub temu pa 
je visoka zmaga nad Alojzem Ašičern svojevrstno presene
čenje. Aleš Ahčin po začetnih porazih zabeležil zmago nad 
Zdravkom Cirarjem. Vsi ti rezultati napoveduje, da bo v 
ligi letos še zelo vroče, pa čeprav gre za zimsko ligo.

Za TK AS Litija: Melita Poglajen

Lara Jamšek

Gal Novak

■7 c\\/n
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Karate:
J

taneni

Karate klub Trbovlje je v soboto 13. decembra organiziral in izvedel že 36. mednarodni kara
te turnir »TRBOVLJE 2008«, ki je hkrati tudi najstarejši karate turnir v Evropi. V prekrasnem 

vzdušju, ki je krasilo športno dvorano POLAJ v Trbovljah, je svoje znanje in moči v spretnostih 
karateja merilo kar 563 tekmovalk in tekmovalcev s 631 nastopi v športnih borbah in katah iz 
70 karate klubov. Število nastopajočih klubov je bilo dejansko višje, vendar so nekatere države

svoje klube prijavile kar v okviru reprezentance.
Tako kot v preteklih nekaj letih, je bil tudi letošnji 
obisk turnirja izredno bogat, saj so se na njem pomerili 
tekmovalci iz kar dvanajstih držav, in sicer: BELORUSIJE, 
ČRNE GORE, HRVAŠKE, ITALIJE, LUXEMBURGA, 
MAKEDONIJE, NEMČIJE, ROMUNIJE, SLOVAŠKE, 
SRBIJE, POLJSKE ter SLOVENIJE.
Generalno pokroviteljstvo nad turnirjem je že peto leto 
zapored prevzel LAFARGE Cement d.d. iz Trbovelj. 
Tekmovalci in tekmovalke, med njimi večje število nosilcev 
medalj z evropskih in svetovnih prvenstev, se je pomerilo 
v različnih starostnih in težnostnih kategorijah. Tudi 
ljubiteljev in navijačev karateja ni manjkalo, saj si je turnir 
ogledalo preko 2000 gledalcev.
Tako kot v organizacijskem smislu, so trboveljski karateisti 
tudi na tekmovalnem področju igrali zelo pomembno 
vlogo. Glede na tekmovalne sposobnosti je nastopilo kar 
47 domačih tekmovalk in tekmovalcev.
Glavni nosilci trboveljskih medalj na zadnjih turnirjih so 
bili predvsem izkušeni in starejši tekmovalci. Tokrat je bilo 
drugače, saj so mladi trboveljski upi v dopoldanskem delu 
osvojili osem medalj. V katah so bronaste medalje osvojili 
Eva KRAJŠIČ, Monika JAGER, Jan NARAGLAV in Blaž 
HRIBOVŠEK. Tadej KOLANDER je bil med osem letniki 
tokrat najboljši ter osvojil zlato medaljo. Tudi v športnih 
borbah so mladi Trboveljčani pokazali veliko poguma 
in uspeh ni izostal, saj so osvojili cel komplet medalj, 
Tim ZLAK bronasto, Jan NARAGLAV srebrno in Blaž 
HRIBOVŠEK zlato. Tudi v popoldanskem delu starejši niso 
veliko zaostajali za svojimi mlajšimi klubskimi prijatelji.
V katah so srebrne medalje osvojili Marija PLOHL med 
veterankami in Žiga ROŽINA med mladinci ter Dino 
ŠKOF bronasto med člani. V športnih borbah je v zelo 
močni konkurenci uspelo Aljažu VESENJAKU s bronasto 
ter Jerneju HUDOMALJU s srebrno medaljo.
V okviru priprav na Kadetsko in mladinsko Evropsko 
prvenstvo v Parizu v Franciji, ld bo konec januarja 
prihodnje leto, se je kar nekaj držav odločilo, da v 
Trbovlje pripeljejo svoje reprezentance Belorusija, Srbija, 
Makedonija, Hrvaška in Luxemburg. Večina njih je po 
kvaliteti v samem evropskem in svetovnem vrhu. To je 
naredilo turnir še kvalitetnejši. Nekatere države so izrazile 
željo, da bi se pomerili tudi v ekipnih bojih v katah in v 
športnih borbah. V športnih borbah sta ključni vlogi v

kadetski in mladinski ekipi odigrala Trboveljčana Aljaž 
VESENJAK in Timi UMEK. Ekipni dvoboji so na noge 
dvignili celo dvorano, Id so enako bučno navijali za vse 
slovenske tekmovalce. Trenerju reprezentance Branku 
KRAMBERGERJU iz Radencev, ki je to vlogo prevzel šele 
pred kratkim, je uspel veliki met, saj sta se obe ekipi uvrstili 
v finale, kjer so kadeti premagali reprezentanco SRBIJE, 
mladinci pa MAKEDONIJE. Se posebno težko so dvojni 
poraz sprejeli v srbskem taboru, kajti slovenski mladinci 
so jih premagali v prvem kolu, čeprav kotirajo na lestvici 
uspešnosti precej višje od njih. Po končanem tekmovanju je 
bil trener STOJADINOV bivši svetovni prvak, v garderobi 
zelo jezen na svoje varovance. Veliko zaslug za kadetsko 
zlato medaljo ima trboveljski trener Miha KOVAČIČ, ki 
je vodil ekipo. V zgodovini trboveljskih turnirjev bodo z 
zlatimi črkami zapisani zmagovalci. Tokrat je to uspelo 
Tadeju KOLANDRU, Blažu HRIBOVŠKU ter Timiju 
UMEKU in Aljažu VESENJAKU v ekipnih nastopih.
Tudi tokrat se je pokazalo, da se domačinom ni treba bati 
za bodočnost trboveljskega karateja, saj so tudi najmlajši že 
obogateni z izkušnjami z domačiji in mednarodnih borišč. 
Trenerji so, poleg rednih treningov v klubu s pomočjo 
dodatnih treningov ob vikenih, svoje bodoče upe pripeljali 
do takšne športne forme, da so lahko na tem, za Trboveljčane 
najpomembnejšem tekmovanju, pokazali največ, kar so 
trenutno sposobni. Želja vsakega trboveljskega karateista 
je stati na zmagovalnih stopnicah najstarejšega in v tem 
delu Evrope najkvalitetnejšega turnirja. S 15 osvojenimi 
medaljami so dopolnili delo domačega organizatorja 
turnirja, saj bili že drugo leto zapored najboljši tudi po 
osvojenih medaljah. S tem se ponovno potrjuje pravilna 
usmeritev trboveljskega karateja.
Pohvaliti velja tudi sodnike, ld so pod vodstvom vrhovnega 
sodnika, Mariborčana Primoža DEBENAKA, sicer 
mednarodnega sodnika svetovnega ranga, svoje delo 
uspešno opravili.
Število nastopajočih tekmovalcev iz rekordnega števila 
držav udeleženk turnirja je letos potrdilo izjemno 
uspešno organizacijo, kar je nedvomno najvišje priznanje 
celotnemu kolektivu Karate kluba TRBOVLJE, in tudi 
hkrati napoved, da bo organizacija turnirja prihodnje leto 
šla še korak naprej.

Za KK Trbovlje: Bogdan Simerl
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Plavanje:

V soboto 13. in nedeljo 14. 12. 2008 je plavalni klub Branik Maribor organiziral že osemnajsto 
mednarodno tekmovanje »Božičev memorial«, ki je potekalo v mariborskem zimskem bazenu 
Pristan. Na tekmovanju se je zbralo 20 plavalnih klubov s 455 mladimi plavalci iz Slovenije in 
Hrvaške. Tekmovanja so se udeležili tudi plavalci PK Lafarge Cement Trbovlje in sicer s skupno

osmimi plavalci.
V soboto so pri dečkih nastopili Marko Hauptman, Nejc 
Kos in Pavao Cvitič, pri deklicah pa Nina Kos in Volaj 
Klara. V nedeljo pa so klubske barve zastopali Mario 
Budimir, Jan Burgar in Nejc Kos.
Prvi dan tekmovanja so nastopili dečki letnik 97 in 
mlajši in deklice letnik 98 in mlajše, Id so plavali 
50m discipline. Nedelja je bila namenjena nekoliko 
starejšim. Tekmovali so dečki letnik 95 in 96 in deklice 
letnik 96 in 97. Tekmovanje je potekalo v dveh delih, z 
dopoldanskimi predtekmovanji in popoldanskimi finali.
V soboto je bil najuspešnejši Nejc Kos, ld se je uvrstil v 
finale na 50m prosto s šestim časom, v finalu pa osvojil 
5. mesto in izboljšal svoj osebni rekord. Nejcu je zaradi 
napake pri startu na 50m hrbtno v predtekmovanju le 
za malo » splavalo po vodi« tudi finale na 50m hrbtno. 
Odlično so nastopili tudi Klara Volaj, letnik 2000, ld 
ji je le za nekaj malega zmanjkalo, da bi se kar dvakrat 
uvrstila v finale ter Marko Hauptman in Nina Kos, ki pa 
sta prav tako uspešno nastopila in popravila svoje osebne 
rekorde. Nedelja je bila za plavalce trboveljskega kluba 
še uspešnejša. Najbolje se je zopet izkazal Jan Burgar, 
ld se je kar dvakrat uvrstil v finale in sicer v disciplinah

100m prosto in lOOm hrbtno. Na 100m prosto je 
imel po predtekmovanju četrti čas, vendar je v finalu 
napredoval in s svojim osebnim rekordom osvojil tretje 
mesto. Na 100m hrbtno pa je bil v predtekmovanju tretji 
in to mesto zadržal tudi v finalu, vendar pa izboljšal svoj 
osebni rekord za skoraj dve sekundi. Odlično je nastopil 
tudi Mario Budimir, čeprav ni stopil na stopničke za 
zmagovalce, je pa osvojil dve, prav tako zelo dobri peti 
mesti v disc. 100m prosto in 100m delfin. Njegovi in tudi 
rezultati drugih trboveljskih plavalcev so vzpodbudni, 
posebej če pomislimo, da je ostala konkurenca pričela s 
treningi v vodi več kot mesec pred njimi.
Plavalci plavalnega kluba Lafarge Cement Trbovlje so 
torej znova dokazali, da se lahko, kljub slabšim pogojem 
za treninge, dobro kosajo s konkurenco. Ob boljših 
pogojih za delo bi dosegli še več. Sedaj pa plavalce PK 
LCT čaka težko obdobje priprav za državna prvenstva, 
ld se bodo pričela prihodnje leto v mesecu februarju. 
Konec tega meseca se bodo plavalci Plavalnega kluba 
LC Trbovlje v dneh od 26. 12. do 30. 12. 2008 udeležili 
tudi pet dnevnih priprav in sicer starejši v Cerknem, 
mlajši pa v Rušah.

Besedilo: Boris Seiko

Kikboks:

Borci kluba Pon Do Kwan Izlake so bili v soboto, 13. decembra 2008 na odprtem turnirju v
kikboksu na Hrvaškem.

To je bilo za letos zadnje tekmovanje pred kratkim novoletnim oddihom, ld ga bo konec že v začetku februarja, 
saj se takrat pričenjajo tudi državna tekmovanja.
Skupno je na sobotnem turnirju nastopalo osem borcev iz izlaškega kluba, od katerih so se tokrat precej dobro 
odrezali predstavnild v članskih kategorijah. Miloš in Jure sta bila vsak v svoji težnostni skupini druga, Nusmir 
pa tretji v kar dveh kategorijah. Slednji je imel precej smole, saj je v polfinalni borbi, zaradi grobosti nasprotnika 
iz Bolgarije in neugodnega spleta okoliščin, staknil poškodbo, tako da mu zdravnild zaradi zadane poškodbe niso 
dovolili nadaljevati.
V starostni kategoriji deklic je Maruša osvojila prvo mesto, med mladinkami pa je bila Suzana tretja. Glede na 
skupni izkupiček je na tekmovanju tudi tokrat največ dosegel pretkani borec Tilen. Nastopil je v dveh kategorijah 
in sicer v mladinski konkurenci. V eni kategoriji je bil z nekaj smole tretji, v drugi pa je gladko zmagal.

za avc 24. december 2008



Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel,/fax: 01/8983-029,8984 209, 
8980-390 

GSM: 041 681-584 
QÜÖ1 041 765-113

O

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani /A'
snemanje prireditev za interno
uporabo in javno prikazovanje, z 4 # g
možnostjo sponzoriranja *tlß 'UicLfl 1
trženje in produkcija za gospodarsko * E*- »
interesno združenje lokalnih TV Slovenije
VHS, S-VHS, BETA SP .. , .

E-mail: atv.signal@siol.net

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH! o

ZLATARSTVO - URARSTVO

ZDENKA BAJDE
STAROGRAJSKA 36-1433 RADEČE, TEL 03/ 56 85 064

BÄEIMUM

VAM ŽEM 
VELIKO
sbeče9

ZPIBÄVJ1Ä
m

ySF>EH©V v 
LETO !©©f>2

Vam želi 
veliko

sreče zdravja 
in uspehov v 

letu 2009!

Društvo prijateljev mladine Trbovlje 
v sodelovanju z občino Trbovlje vabi vse tako in drugače mlade

29. decembra ob 17.00 na
sprevod dedka Mraza

od Ulice 1 .junija do mestnega parka, kjer bo ob 18.00 uri
ognjemet

z novoletnim programom z glasbeno skupino Metuljčki.
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ANGLEŠKI
POMORŠ-

ČAKJAMES
BRITANSKA

EDEN
OD BRATOV 

MARX

INDIJANSKO 
LJUDSTVO 
V PANAMI

VIŠJA
VZPETINA

INKOVSKI
VLADAR

ASTRONOM 
SKA ENOTA

TELOVADNA
PRVINA

LASTNOST, 
POTREBNA 
ZA NEKO 

OPRAVILO

VOŽNJA
OKROG
ČESA

SLOVENSKI
PADALEC
BRANKO

BORZNI
ŠPEKULANT ZAC

EFRON
SODELAVEC,
POMOČNIK

STENOGRAF.
OKR.ZA
DOLOC

POGOSTNO
BESEDO

PRIBEŽNIK
(ZASTAR.)

VRSTNO ŠTE
VILO KISIKA
VZHODNO-

AFRIŠKA
DRŽAVA

DLAKA
NAD

OČESOM
BIOLOŠKI

POJEM

PRIPRAVA 
ZA SEJANJE

SREDSTVA
ZALEP-
UENJE

ČAROVNIK
(KNJIŽ.)

OLIVE
THOMAS

RAN Dl 
AMERIŠKI 
IGRALEC 

KEVIN

DLAKA
POD

NOSOM

NEKDANJI
ARABSKI
EMIRAT

OGNITEV

NAROČILO
ZADELO

PESNIŠKA
ZBIRKA
MILANA
JESIHA
ZONA

BOLEZEN
RASTLIN

DELO MIŠKA 
KRANJCA

ZAPOREDNA
VOKALA

STAROSTA,
STAREŠINA

SPODNJI
DEL

TRUPA

VODNA
ŽIVAL

GIBČNOST,
HITROST

NATRIJ

KONTAKT

OSEBNI
DOHODEK

PISATELJICA
MALENŠEK

SLOVENSKI
PESNIK
GRAFE
NAUER

AMERIŠKA
ZNAMKA
TISKAL
NIKOV

OBROBEK
(REDKO)

ANTIČNO
RAČUNALO

SLOVENSKI
FLAVTIST

BORIS

PRED
PISANA 

PREHRANA 
ZA BOLNIKE

Križan K e & ugan

REŠUJTE
KRIŽANKE IN UGANKE 

3K IN OSVOJITE 
GLAVNO NAGRADO

1000 €
Rešitve iz prejšnje številke.
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Nagradna križanka
Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 
10.01. 2009 na naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, 
Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi s pripisom 
NAGRADNA KRIŽANKA št. 26/2008. Fotokopij ne 
upoštevamo, prav tako tudi ne rešitve gesla, ki bodo 
prispele na dopisnicah in na njih ne bo nalepljeno 
geslo, izrezano iz Zasavčeve križanke. Poleg svojega 
točnega naslova pripišite še davčno številko, ker vas v 
nasprotnem primeru ne bomo mogli nagraditi.

Med reševalce bomo razdelili nagrade:
Trgovina JAKA Zagorje - Brglez Roman s.p., Pekarna- 
Slaščičarna-Trgovina-Bar, Vransko: lx bon v vrednosti 
20,86 EUR, 1 x bon za 12,52 EUR in lxza 8,35 EUR 
Izžrebanci nagradne križanke št. 25/2008

Za vrednostne bone Trgovine Jaka Zagorje:
Filip Šmid, Ribnik 3, 1420 Trbovlje
Tatjana Kmetič, C. 1.maja 69, 1430 Hrastnik
Cvetka Popotnik- Pršo, Levstikova 12, 1410 Zagorje/S

BRGLEZ ROMAN s.p. 
PEKARNA- SLAŠČICARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

NAJ VAM BO ZA PRAZNIKE LEPO 
IN DA V LETU KI PRIHAJA BI KAR NAJBOLJE 

SLO.....

VABLJENI V TRGOVINO JAKA V ZAGORJU 
TUDI V NASLEDNJEM LETU

POSEBNA PONUDBA
FRANCOSKI ROGLJIČ-KOROSAN 1 KOM 

SAMO

0,50 €
POSEBNA PONUDBA V ČASU 

OD 24.12.2008 DO 07.01.2009

Trgovina Jaka 
C.9. avgusta 107, Zagorje 

Tel: 035660280

Ali se prepoznate?

Ste se prepoznali? Ste na sliki v krogcu zagotovo vi? 
Zdaj pa brž na prvi telefon v vaši bližini in pokličite 
Marto na 041 410 734. Povedali boste svoj naslov in 
poslali vam bomo bon za dve pici in dve kokakoli v Piz- 
zeriji Čebelica na Izlakah. Čas imate do petka, 09.01. 
2009, po tem dnevu bo bon ostal v uredništvu in poča
kal na naslednjega Zasavca in novega bralca.

PIZZERM ČEBElICft

VRflČEVIČ molej 
Valvazorjevo % UMKE. Tel.: 03/56-74 157

Kuhamo s Stašo

Božične cimetove 
zvezdice

Sestavine:
500 g mandljev, 300 g sladkorja v prahu, 4 be
ljaki, 2 žlici mandljevega likerja, žlico cimeta, 125 g sladkorja v prahu.

Priprava:
Neolupljene mandlje zmeljemo in jih s sladkorjem v prahu, cime
tom, dvema beljakoma in likerjem vgnetemo v gladko testo. 
Razdelimo ga na nekaj kosov, ki jih na delovni površini razvalja
mo centimeter debelo. Z modelčkom izrežemo približno štiri 
centimetre velike zvezdice. Modelček pred izrezovanjem vsakič 
potisnemo v sladkor v prahu. Zvezdice polagamo v pekač. Preo
stala beljaka stepemo v na pol trd sneg. Nato mu med stepanjem 
postopoma dodamo sladkor v prahu.
Z zmesjo premažemo zvezdice in jih za približno 15 minut posta
vimo v pečico, ogreto na 150 stopinj Celzija.
Dober tek!

Staša

24. december 2008 za avc



Drage bralke, cenjeni bralci! Leto je tik pred zadnjimi zdihljaji. Čas je za slovo. Naj ne bo žalostno. Spomini na 
vse, kar smo doživeli v letu 2008, bodo živeli naprej. Lepi spomini bodo postali še lepši, neprijetni bodo postopo
ma potonili v pozabo. Stvari ali ljudje, od katerih smo se poslovili, so odstopili prostor novim ljudem, stvarem in 
priložnostim. Življenje teče naprej in se ne ozira na koledar. Gospodarska kriza nas bo ošvrknila, a vsaka kriza prej 
ali slej mine. Pomembno je vedeti, kam potujemo, saj nam v tem primeru ne bo potrebno ldecati pod težo bremen. 
Okrog nas je veliko dobrih reči, le ozreti se moramo k soncu in jih opaziti. Vsak dan je lahko nov čudež. Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik rubrike List (tel. 031-373-826)

SPOMINI
Od spominov živim, 

me kot pomlad polnijo, 
s trenutkom vsakim 

me bodrijo,
da ob hudem ne zbežim.

Po spominu hrepenim, 
ki znal bi mi pogimti kri, 

da ne bom zaspan, 
ko v nov se dan rodim.

Igor Goste

LEPI SPOMINI, 
KI STE JIH ZBRALI 
V STAREM LETU, 

NAJ OSVETLJUJEJO 
VAŠO POT 

V LETU 2009!

POETI (NJE), PREBUDITE 
SE IN POGUMNO 

PREDSTAVITE SVOJE 
VEZENINE SVETU!

USTVARJALCI PROZE, 
RUBRIKA LIST ČAKA 
NA VAŠE PRISPEVKE! 
Vaše dragocene stvaritve, 
ki bodo obogatile bralce, 

pošljite na naslov: 
Uredništvo Zasavca, 

Cesta zmage 3,
1410 Zagorje ob Savi.

NA PLESU
Na plesu sva spoznala se, 

melodije poslušala glas, 
vzburilo se mi je srce, 

ko gledala sva si v obraz.

Kako prijetno je plesati, 
deklica, s teboj, 

na uho ti šepetati, 
glas poslušat' tvoj.

A kaj, ko minejo trenutki, 
melodije utihne glas, 

ostanejo nam le spomini, 
v očeh pa njen obraz.

Maks Marinčič

NOVO LETO
Novo leto je na pragu, 
kaj prinaša, se ne ve, 

a gotovo ne zaideš, 
če poslušal boš srce.

To te vodi v puščavo 
ali pa na vrh gore, 

zmaga tudi, ko si misliš, 
da močnejše je gorje.

Vse je vendar 
ples življenja, 

ki ustavil se ne bo, 
le zasuči se veselo 

in zavriskaj pod nebo.

Dobri Znanec

ZA TEBE ŽIVETI
Kako bi lahko pozabil 

vse dobre stvari, 
ki storila si jih zame?

Kako bi prekašal te, 
če niti do gležnja ti nisem? 
Bi mogoče lahko zmagal, 

če bi odpustila?

Se zdi smotrno 
za tebe le živeti - 

sva nekaj bila 
ali živela le v zmoti?

Me ljubiš še, 
če jaz te ljubim?

Le tebe
si nisem želel pozabiti!

Sem mar res 
za vse kriv, 
a ti mogoče 

nisem hrbta kril?

Je res treba, da je tako? 
Mar, ljuba edina, 

več ne verjameš, 
da ljubil sem to?

Gregor Lesar

"Iz nič potegneš nič; 
novo prihaja iz starega, 

vendar ni nič manj novo."

(Bertok Brecht)

24. december 2008
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LAŽNIVA RESNICA
Včasih se sprašujem, kaj pomeni ljudem 
resnica. Vse prevečkrat smo namreč pri
če odrivanju resnice, zlasti kadar boli. 
Človekov um ima sposobnost laganja 
samemu sebi. To pomeni, da si resnico 
prikrojimo, kot nam 'paše'. Obrnemo 
jo tako, da ni več v skladu z dejstvi, da 
bi dosegli notranje ravnovesje. Laž to
rej ni posledica želje po laganju, ampak 
povsem funkcionalna zadeva. Kar je za 
soljudi laž, je za lažnivca resnica. S to 
namišljeno resnico lažje živi. Bolje se 
počuti, saj si predstavlja, da je to, kar si 
misli o stvari, v zvezi s katero si laže, 
resnica. Dolder si to misli sam, je še do
bro; laž postane razdiralna, ko jo kot re
snico sprejmejo tudi drugi.

Sosed recimo ne prebavlja soseda, zato 
si o njem izmisli kaj spotaldjivega. Očita 
mu dejanja, ki jih ni zagrešil, z name
nom, da bi ga očrnil. To počnejo tudi 
ljudje, od katerih kaj takšnega ne bi 
pričakovali. Primer so recimo nekateri 
vršilci cerkvenih funkcij. Ne mislim na 
duhovnike, ampak na njihove laične 
pomočnike. »Pri službi božji se kažejo 
svetniki, drugače pa lahko pritlehni so 
krvniki.« S tem ne mislim, da fizično 
ubijajo brate in sestre v Kristusu. Včasih 
je hujši strup v opravljivih in obreldjivih 
besedah. Omenjeni svetniki so torej zelo 
slaba reldama za Kristusovo miroljubno 
sporočilo ljubezni.

O tem ne pišem slučajno, saj vstopamo 
v božični čas, katerega glavno sporočilo 
je ljubezen, iskrenost, mir, pravičnost. 
Sporočilo sedanjih praznikov je strnjeno 
v pozdravu: »Mir in dobro!« Ali obstaja 
mir, kjer se razrašča laž, kjer se z ljudmi 
dela, kot dela svinja z mehom? Ali ni 
novorojenemu Odrešeniku torej bliže 
pravičen, resnicoljuben, telesno in du
ševno uravnotežen človek, ki ni krščen, 
kot pa zahrbten, laži in zaničevanju so
ljudi vdan kristjan, ki se še hvali s svo
jo krščansko pripadnostjo in vernostjo. 
»Po njih delih jih boste spoznali,« piše 
v Svetem pismu. »Človeku ne pomaga, 
da v cerkvi ldeči, če v praksi te vere ne 
izvrši.«

Po drugi strani je kronični lažnivec bol
nik. Laž je zanj postala resnica do tiste 
mere, da mu je že prešla v kri. Vsaldč, 
ko se zlaže, bolj verjame, da je izrekel 
resnico. Skratka, navadi se lagati in se 
pri tem dobro počutiti. Posledično sploh

ne ve, da se njegove besede ne sklada
jo z dejstvi. Živi v oblakih laži, zato ne 
vidi sonca resnice. Temeljni pogoj, da se 
ozdravi laganja, je torej samopriznanje 
laži. To uspe le redkim, kajti laganje 
samemu sebi je v večini okoliščin tako 
koristno, da lažnivec niti ne pomisli, da 
bi se mu odrekel. Laž je zanj resnica in 
resnicoljubnost ni greh, zato laž zanj ni 
greh. Bolj ko laže, bliže Bogu se počuti.

Pa pustimo kroničnega lažnivca in se 
posvetimo preračunljivemu lažnivcu. Ta 
je veliko hujši od kroničnega. Kronične
mu lažnivcu ljudje sčasoma ne verjame
jo več, ker točno vedo, kdaj in zakaj se 
zlaže. Preračunljivi lažnivec je trši oreh, 
ker se zateče k laži samo takrat, ko mu 
to prinese kakšno otipljivo korist. V to 
skupino lahko uvrstimo marsikaterega 
politika. Politična oblast že od začet
ka civilizacije kroji zgodovino, iz česar 
sledi, da je zgodovina zlagana. Vsako
kratna oblast piše zgodovino v skladu 
z lastnimi potrebami. To je še zlasti 
veljalo v času totalitarnih vladavin, od 
kraljevskih in cesarskih do fašističnih, 
nacističnih in komunističnih.

'Pumpanje' sodržavljanov z lažmi oziro
ma izkrivljanje resnice je eden glavnih 
načinov pranja možganov. Stokrat po
novljena laž postane resnica, saj je člo
veški um sposoben verjeti vsemu, kar je 
dovolj pogosto ponovljeno, četudi »nova 
resnica« ni podprta z dejstvi. Črno po
stane belo in belo črno. V slovenski 
polpreteldi zgodovini je o tem dovolj 
dokazov. Po 2. svetovni vojni je komu
nistična oblast napihovala svoje zasluge 
in prikrivala povojne poboje večinoma 
nedolžnih domobranskih vojakov. Tisti,

Id so jih zvlekli v 'drek', so pravočasno 
stisnili rep med noge in pobegnili na 
drugo stran Atlantika.

Ugotovitev, da zgodovino pišejo zma
govalci, še kako velja. Tega bi se morali 
zavedati vsi, ld hočejo odkriti resnico o 
preteldosti. Če zmagovalci neprijetnih 
dokazov proti sebi niso uspeli uničiti, 
se še lahko približamo dejstvom minu
lih obdobij. V nasprotnem primeru je 
objektivna zgodovinska podoba zabri
sana za vse večne čase. O zločinih pred 
200 leti se nihče več ne sprašuje, ker so 
potonili v pozabo. Enaka usoda najbrž 
čaka zločine proti človečnosti, ld so bili 
storjeni v 20. stoletju, vendar upajmo, 
da bo nekaj zgodovinskega spomina 
vendarle ostalo. Danes je namreč dostop 
do informacij boljši kot kadarkoli prej. 
Nobena oblast si ne more privoščiti, da 
bi jih prikrivala, kot se je to dogajalo v 
srednjem veku.

Po drugi strani je vprašanje, koliko ljudi 
sploh zanima zgodovinska resnica. Do
kaz za to je že božič, ld ga praznujemo, 
čeprav ni zgodovinskih dokazov o pote
ku božičnih dogodkov, kot ga prikazuje 
krščanstvo. To niti ni pomembno, glav
no je, da se lahko ob tem prazniku usta
vimo, zazremo vase in ugotovimo, da 
je življenje vredno več, kot si dovolimo 
misliti v vsakdanjem vrvežu. Praznujmo 
in se radujmo!

~7cx
24. december 2008



S) mommtiA

Kino Delavski dom Zagorje
Petek 26.12.08 ob 19.00

Sobota 27.12.08 ob 17.00 

ob 19.00
Nedelja 28.12.08 ob 19.00 
Ponedeljek 29.12.08 ob 19.00

Torek 30. 12.08 ob 19.00

Petek 02.01.09 ob 19.00

Sobota 03.01.09 ob 19.00 

Nedelja 04.01.09 ob 19.00 

Ponedeljek 05.01.09 ob 19.00

06.01.09 ob 19.00

09.01.09 ob 19.00

10.01.09 ob 19.00

11.01.09 ob 19.00 
Ponedeljek 12.01.09 ob 19.00
Nedelja

Torek 13.01.09 ob 19.00

Kino Izlake
Nedelja 28.12.08 ob 19.15

Nedelja 04.01.09 ob 19.15

Nedelja 11.01.09 ob 19.15

Kino Delavski dom Hrastnik 
Četrtek 25.12.08 ob 18.00

HoSobota

MAMMA MIA, 
rom.muzikal 
ZADETKI : ANANAS 
EKSPRES, am.kom. 
MAMMA MIA 
MAMMA MIA 
ZADETKI : ANANAS 
EKSPRES
Film teater: NA ROBU 
LJUBEZNI, rom.drama 
JAMES BOND: 
KVANTUM SOČUTJA 
akc.avant.
PREBERI IN ZAŽGI, 
kom.krim.
JAMES BOND : 
KVANTUM SOČUTJA 
JAMES BOND : 
KVANTUM SOČUTJA 
Film teater: PRVI JOK, 
dokumentarni 
DIVJAKINJA, mladin. 
kom.
VAGINALNI ZOBJE, 
ameriški, srhljivka 
DIVJAKINJA 
VAGINALNI ZOBJE, 
drama
ZAŠPEHAN NAROD

ZADETKI: ANANAS 
EKSPRES, am.kom. 
PREBERI IN ZAŽGI, 
kom.krim.
VAGINALNI ZOBJE, 
am.kom. srhlj.

JAMES BOND : 
KVANTUM SOČUTJA 
akc.avant.

Četrtek 08.01.09 ob 19.00
Petek 09.01.09 ob 19.15

Sobota 10.01.09 ob 17.00
ob 19.00

Nedelja 11.01.09 ob 17.00
ob 19.00

Sreda 14.01.09 ob 19.00

Četrtek 15.01.09 ob 17.00

Kino Dol pri Hrastniku 
Ponedeljek 29.12.08 ob 10.00

Petek 02.01.09 ob 17.00 
Petek 09.01.09 ob 17.00

Kino Delavski dom Trbovlje
četrtek

petek

sobota

nedelja

ponedeljek
torek

četrtek

petek

nedelja

ponedeljek
torek
sreda

25.12.08

26.12.08

27.12.08

28.12.08

29.12.08
30.12.08

01.01.09

02.01.09

04.01.09

05.01.09
06.01.09
07.01.09

ob 18.00 
ob 20.00 
ob 18.00 
ob 20.00 
ob 18.00 
ob 20.00 
ob 10.00 
ob 18.00 
ob 20.00 
ob 18.00 
ob 18.00

ob 20.00 
ob 18.00 
ob 20.00 
ob 18.00 
ob 20.00 
ob 18.00 
ob 20.00 
ob 18.00 
ob 18.00 
ob 18.00

NA MUHI
VIHARNA NOČ, rom. 
kom.
NA MUHI 
VIHARNA NOČ 
NA MUHI 
VIHARNA NOČ 
MORILCA NA 
KOLEKTIVCU, 
kom.krim.
MORILCA NA 
KOLEKTIVCU

NARNIJE: PRINC 
KASPIJAN akc.pustol. 
ČELJUSTI, groz. 
VIHARNA NOČ, 
rom.kom

BANČNI ROP
KAJ SEJE ZGODILO
Wall-E
KAJ SE JE ZGODILO 
KAJ SE JE ZGODILO 
BANČNI ROP 
Wall-E
BANČNI ROP 
KAJ SE JE ZGODILO 
BANČNI ROP 
KUNG FU PANDA, 
anim.druž.kom.-sinhr. 
TELO LAŽI, triler 
KUNG FU PANDA 
TELO LAŽI 
KUNG FU PANDA 
TELO LAŽI 
KUNG FU PANDA 
TELO LAŽI 
TELO LAŽI 
KUNG FU PANDA 
TELO LAŽI

Nedelja

27.12.08 ob 10.00 NARNIJE: PRINC četrtek 08.01.09 ob 18.00 AVSTRALIJA, epska
KASPIJAN akc.pustol. rom. vojna drama

ob 17.00 ZADETKI: ANANAS petek 09.01.09 ob 18.00 MADAGASKAR 2,
EKSPRES, am.kom. Animir.druž.kom.

ob 19.00 JAMES BOND : ob 20.00 BOŽIČ NA
KVANTUM SOČUTJA KVADRAT, rom. kom.

28.12.08 ob 17.00 JAMES BOND : sobota 10.01.09 ob 10.00 MADAGASKAR 2
KVANTUM SOČUTJA ob 18.00 BOŽIČ NA KVADRAT

ob 19.00 VAGINALNI ZOBJE, ob 20.00 AVSTRALIJA
srhljivka nedelja 11.01.09 ob 10.00 MADAGASKAR 2

29.12.08 ob 18.00 MAMMA MIA, rom. ob 18.00 BOŽIČ NA KVADRAT
muzikal ob 20.00 AVSTRALIJA

31.12.08 ob 18.00 MAX PAYNE, ponedeljek 12.01.09 ob 18.00 MADAGASKAR 2
akc.triler ob 20.00 BOŽIČ NA KVADRAT

01.01.09 ob 18.00 MAX PAYNE torek 13.01.09 ob 18.00 MADAGASKAR 2
02.01.09 ob 19.00 ČELJUSTI, groz. ob 20.00 AVSTRALIJA
03.01.09 ob 17.00 ČELJUSTI sreda 14.01.09 ob 18.00 MODELI, kom.

ob 19.00 MAX PAYNE četrtek 15.01.09 ob 20.00 MODELI
04.01.09 ob 17.00 MAX PAYNE ob 18.00 MODELI, High School

ob 19.00 ČELJUSTI Musical: Zadnji Letnik,
07.01.09 ob 19.00 NA MUHI, akcija glasb.roman./muzikal

za avc 24. december 2008



SILVESTROVANJE NA BOB BOWLINGU V LITIJI 
NORA ZABAVA Z VILIJEM RESNIKOM !

Pričetek programa ob 22.00 uri

NOVOLETNI BOWLING - DEDEK MRAZ JE ZNIŽAL 
CENO

NA SILVESTROVO - 15 EUR ZA ENO URO BOWLINGA 
OD 16.00-03.00 URE

ZABAVA ZA VSE GENERACIJE !

Vabimo Vas tudi, da se odločite za našo novoletno 
ponudbo,

s pričetkom ob 20.uri :
(za meni je obvezna je predhodna rezervacija ) 

Pijača dobrodošlice 

Predjed ( pršut, sir,olive,melona)

Tris file
Hrustljavi njoki, pražen krompir, kruhova rezina

Zelenjavna priloga, Jurčkova omaka
****

Mešana solata *****
Tris sladic ( panna cotta, brovvnie, tiramisu)

Cena menija je 16,00 eur 

Rezervacije sprejemamo na tel. 031-693-330

NAROČILNICA ZA BREZPLAČNI
MALI OGLAS

Moj naslov (ni za objavo):

r \

v J

mali oglasi
►------------------------------------------------------------------------------------------- 1
Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico na 
naslov: Uredništvo Zasavca, Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi. Ured
ništvo si pridržuje pravico skrajšanja oglasa in spremembe teksta brez 
obvestila naročnika. Pridržujemo si tudi pravico, da zaradi zakonskih ob
veznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene dejavnosti, če zra
ven ni priložena kopija osebnega dokumenta. Za pravne osebe so oglasi 
plačljivi!

Srečni izžrebanec nagrade 
2000 € - centov 

je gospa METKA ULE 
iz Zagorja. 

ČESTITAMO!

Vabimo vas spet k sodelovanju!

Kupone za "Z ZASAVCEM ¥ KINO" IH 
NAGRADNO IGRO "1000 € centov" sprejemamo 

do torka pred izidom naslednjega Zasavca.

KUPON ZA ŠT. 14

2000 €
Izmed vseh prispelih kupončkov bomo izžrebali srečnega dobitnika 
oz. dobitnico 2000 S-centov. Vabljeni k sodelovanju!

Š
Ime in priimek:................................................................

Naslov:. 

Podpis:.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  A.. §ujl

...................................................................... g 12 ö ®t°y§§

.................................. t
Telefon in e-pošta:............................................................... ■— £ g 5

Davčna številka:..........................................

Številka TRR:...................................................................
PPt

*vsi podatki so obvezni*

http://www.dd-trbovlje.si/ http://www.kulturnidom-zagorje.si/

Z ZASAVCEM V KINO!
Vsako številko časopisa Zasavc imate možnost dobiti 
2+2 brezplačni kinovstopnici za ogled kinopredstave

po Vaši želji v Zagorju ali Trbovljah, st. 24
Seveda pa morate odgovoriti na tokratno nagradno vprašanje:

Napišite ime in priimek glavne igralke iz filma
AVSTRALIJA

Pravilne odgovore z Vašimi podatki (ime, priimek, naslov) ter 
pripisom kateri kino boste obiskali (Zagorje ali Trbovlje) pošljite
na: Grafika Gracer d.o.o. - ZASAVC, Lava 7b, 3000 Celje. 
Izmed vseh prispelih odgovorov bomo izžrebali dva srečna 
dobitnika dveh brezplačnih bonov za kinovstopnici. Bona 
boste lahko zamenjali za poljubni kinovstopnici na bla
gajnah kinodvoran v Trbovljah oziroma v Zagorju.

Uredništvo
Tokratna srečna izžrebanca sta:

Dragi Kavzar (Zagorje) in Nina Žnidar (Trbovlje)
Sponzorja: Zavod za kulturo • Delavski dom Trbovlje in Kulturni center • Delavski dom Zagorje.

~7 z\\/n
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Kofetlcanje z Robertom Voduškom na temo:

Dandanes se skoraj vsak znajde pred odločitvijo, kako si urediti ali kupiti nov dom. Če se od
ločamo za gradnjo hiše ali nakup stanovanja, so zneski zelo visoki, tako da je treba premisliti, 

kako bomo investicijo izpeljali. Kljub vsemu pa zakoncema s povprečnima plačama dolgoročni
stanovanjski kredit ali gradbeni kredit ne uide.

Odločitev za hišo
Ce si omislimo hišo, se finančna 
dilema začne že pri nakupu parcele. Če 
najamemo kredit za nakup, bi ga morali 
pred začetkom gradnje hiše odplačati, 
saj običajno zakonca s povprečnima 
plačama ne dobita dovolj visokega 
kredita, da bi z njim krila nakup 
parcele in še gradnjo hiše. Poleg tega 
je treba računati tudi na vse stroške, 
ki jih prinaša pridobitev gradbenega 
dovoljenja. Kredit za gradnjo hiše lahko 
dobimo šele, ko imamo pravnomočno

gradbeno dovoljenje. To pomeni, da 
moramo stroške arhitektovega dela, 
pridobitve dovoljenj in komunalnega 
prispevka nositi sami, pri čemer 
ti stroški niso zanemarljivi. Za 
financiranje novogradnje se lahko 
zastavi druga nepremičnina v lasti 
kreditojemalca ali staršev, po končani 
gradnji pa se zastavna pravica prestavi 
na novozgrajeno hišo in se izbriše 
z zastavljene nepremičnine (npr. 
staršev).

Preglednica 1: Povprečne cene nepremičnin za Ljubljano z okolico v €/m2 
za september 2008

Ljubljana Domžale Grosuplje Vrhnika Litija

Garsonjera 3.475 2.610 2.511 2.359 1.874

Enosobno 3.087 2.487 2.641 2.287 1.473

Dvosobno 2.787 2.286 2.289 2.006 1.481

Trisobno 2.633 2.266 2.297 1.907 1.354

Večsobno 2.471 1.979 2.262 1.843 1.146

Hiša 2.359 1.283 1.118 1.324 993
Vrstna
hiša

1.966 1.303 1.008 1.187 816

Vir: Informacijska borza nepremičnin www.ibn.si

V primeru gradnje hiše lahko zastavimo 
lastno nepremičnino ali obstoječe 
zemljišče. V primeru zastave lastnega 
zemljišča nam banka odobri kredit na 
osnovi pravnomočnega gradbenega 
dovoljenja. Izplačilo kredita (npr.
100.000 EUR) se izvede vzporedno z 
napredkom gradnje ali po predračunih 
izvajalca. Na začetku npr. dobimo 
del sredstev za gradnjo do strehe 
(40.000,00 EUR), nato 30.000,00 
EUR za ureditev notranjosti,
30.000. 00 EUR za opremo in fasado. 
Banke ponujajo možnost izkoriščanja 
kredita do 1 leta.
Za primerjavo navajamo primer
100.000. 00 EUR (12-mesečni 
moratorij, prvi mesec črpamo 40.000 
EUR in plačamo mesečne obresti v 
znesku 102,00 EUR, drugi mesec 
ne črpamo denarja - plačamo enake 
obresti kot prvi mesec, nato tretji 
mesec črpamo 30.000,00 EUR 
(črpano skupaj 70.000 EUR, mesečne 
obresti 402,00 EUR itd.). Po koncu 
moratorija (12 mesecev) preide kredit 
v odplačilo z mesečno anuiteto. Torej,

za avc 24. december 2008
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Preglednica 2: Povprečne cene nepremičnin za Štajersko, Pomursko in 
Koroško regijo v €Jm2 za september 2008

Celje Maribor Sl.Gradec M.Sobota Ptuj
Garsonjera 1.707 1.497 1.350 1.210 1.278
Enosobno 1.579 1.440 1.151 1.175 1.234
Dvosobno 1.402 1.331 1.130 1.007 1.124
Trisobno 1.301 1.372 1.086 987 1.009
Večsobno 1.198 1.294 1.010 710 977
Hiša 996 1.103 803 671 836
Vrstna hiša 912 1.177 754 657 842

Vir: Informacijska borza nepremičnin vvww.ibn.si

kolikor imamo načrpanega denarja, za 
toliko plačamo mesečne obresti.
Zakaj moratorij? Banka izplačuje 
kredit po napredku gradnje, ker želi 
spremljati gradnjo in njen napredek. 
Tu se pojavi problem, koliko kredita 
lahko dobimo v gotovini (mnogi 
gradijo v lastni režiji) in koliko ga 
banka izplača neposredno na podlagi 
računov izvajalca. Pri nekaterih bankah 
lahko dobimo vso vrednost kredita 
izplačano v gotovini, pri nekaterih pa 
to ni mogoče.

Odločitev za stanovanje
V primeru nakupa stanovanja lahko 
zastavimo stanovanje, ld ga kupujemo, 
obstaja pa tudi možnost zastave drugega 
stanovanja ali hiše staršev. Banka nam 
pravno pregleda zemljiškoknjižno 
stanje stanovanja in kupoprodajno 
pogodbo. Običajno ne potrebujemo 
pravnega svetovalca ali odvetnika, je 
pa njuna prisotnost priporočljiva. Tu 
je z zavarovanjem kredita manj težav 
in sredstev v gotovini ne potrebujemo, 
saj banka običajno poplačuje zadnji 
del kupnine po kupoprodajni pogodbi 
na račun prodajalca. Pri pristojnem 
notarju banka organizira notarski 
termin, na katerem se uredita prenos 
lastnine na novega lastnika in zastavna 
pravica v korist banke.

Še pomembnejša razlika med bankami 
pa je pribitek na obrestno mero. Ce 
najamemo kredit v evrih ali švicarskih 
frankih, nam banka zaračuna obresti 
po obrestni meri, ki je sestavljena iz 
osnovne ali referenčne obrestne mere 
(euribor ali liborj) in določenega 
pribitka na obrestno mero. Na vrednost 
euribor j a in liborja ne moremo vplivati, 
lahko pa se pozanimamo glede 
pribitkov poslovnih bank. Večina bank 
v letu 2008 priporoča kredit v evrih, 
saj se valuta CHF krepi. To pomeni, 
da se anuitete v CHF, preračunane po 
prodajnem tečaju v EUR, povečujejo, 
hkrati pa se povečuje tudi glavnica v 
CHF, preračunana v EUR.
Poleg tega moramo pri najemanju 
kredita računati vsaj še na stroške 
odobritve kredita (tipično od 0,1 do 0,7 
%) in notarski strošek vpisa zastavne 
pravice (za kredit 100.000,00 EUR 
znaša 410,00 EUR). Banko pri notarju 
običajno zastopajo odvetniki (dodaten 
strošek), pri nekaterih bankah pa 
imajo pooblastila za zastopanje kar 
zaposleni v banki.
V zadnjih letih banke ponujajo 
kreditojemalcem tudi življenjska

zavarovanja za tveganje smrti. 
To pomeni, da v primeru smrti 
kreditojemalca zavarovalnica v celoti 
pokriva odprto obveznost stranke 
do banke in za plačilo ne terja 
družinskih članov ali dedičev. Poleg 
tega je treba premoženjsko zavarovati 
nepremičnino, seveda z vinkulacijo v 
korist banke. To sta dva dodatna letna 
stroška.
Pomembni so tudi podatki, kako 
ravna banka v primeru predčasnega 
poplačila ali delnega poplačila. Delno 
poplačilo lahko stranka izvede sama 
in o tem obvesti banko. Preplačilo 
banka običajno uredi z aneksom 
(nižja glavnica, enaka anuiteta, krajša 
doba odplačevanja). Za dokončno 
poplačilo banka upošteva trenutno 
glavnico dolga, upravičena je tudi do 
dela stroškov predčasnega poplačila, k 
temu sodi v primeru zastavne pravice 
še priprava izbrisne pobotnice.
Kaj se zgodi, če kreditojemalec ostane 
brez službe in ne more plačevati anuitet? 
V takih primerih je treba stopiti v stik 
z banko, s katero sodelujemo. Lahko 
se kredit za nekaj mesecev »zamrzne«

24. december 2008

(banka odobri t. i. moratorij), pri čemer 
se zaradi obrestovanja v tem obdobju 
dolg povečuje in kreditojemalec nato 
v nadaljevanju nato plačuje na novo 
odmerjena, povečana anuiteta. Ker se 
z moratorijem običajno ne podaljša 
ročnost kredita (celotni čas za 
odplačilo), je lahko nova anuiteta tudi 
občutno večja od prvotne. Nekatere 
banke zamrznitev dopuščajo, nekatere 
žal ne.
Pri najemanju kredita na daljše 
obdobje moramo biti pozorni na 
znesek investicije. Pri gradnji hiše je 
še zlasti pomembno, da izračunamo 
končno vrednost projekta. Manj 
težav je pri nakupu stanovanja, saj 
točno vemo, kolikšen je znesek po 
kupoprodajni pogodbi. Najugodnejšo 
ponudbo lahko pridobimo v matični 
banki, kjer imamo odprt transakcijski 
račun. Ni pa vedno tako, saj je na trgu 
mnogo bank, ki ponujajo zelo dobre 
pogoje. Vsekakor si je pri sklepanju 
tovrstnih poslov koristno vzeti čas in 
izbrati pravega ponudnijsa^i^

(tekst je objavljen tiujti na spletni strani fjwirja) 
/t „ ,c trn
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Na dan odprtih vrat so na Srednji šoli Zagorje svečano predali namenu specializirano učilnico 
zdravstvene nege. Gre za nov program zdravstvene nege na SŠZ, ki ga je ministrstvo odobrilo za

ta del Slovenije.

Za tekoče leto imajo odobren en oddelek s 34 dijaki
njami in dijald. Le ti so na prigodi odpiranja predstavili 
utrinke s strokovnih predmetov.

Dijakinje prvega letnika zdravstvene nege

Sprejema so se od povabljenih udeležili predstavniki 
lokalnih oblasti z županom Matjažem Švaganom, čla
nica državnega zbora Alenka Jeraj, zasavski ravnatelji, 
predsednica skupnosti zdravstvenih šol Marija Verbič, 
opravičili pa so se predstavniki ministrstva in trbovelj
ske bolnišnice.

m i g ■ i i -iMBf

Gostje na otvoritvi učilnice

Po besedah ravnateljice SŠZ, Ajnice Ule Maček, zna
ša vrednost vseh naložb za tekoče šolsko leto okrog
128.000 €, od tega je prispevalo ministrstvo dobrih
71.000 €, lokalna skupnost 25.000 €, ostalo pa šola. 
Denar je bil porabljen za specializirano učilnico, za ure
ditev razdelilne linije in jedilnice ter za klimatizacijo 
učilnic na južni strani šole.

Marija Verbič

Prizor iz skeča

Dijaška gledališka skupina

Gostom so dijakinje predstavile delček pouka, gledali
ška skupina SŠZ pa kratko prigodo iz bolnišnice.

Zapisal in slikal MM
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11.12.2008

Maja Frangeš, Novi Log 21, Hrastnik - hči Lara 

Gabrijel Frangeš

12.12.2008

Sara Pikš, Šuštarjeva kolonija 1, Trbovlje - hči Tia Pikš 

Fajdiga

Selma Bahtič, Ulica talcev 26, Zagorje - sin Kevin

13.12.2008

Almedina Hamidarovič, Novi dom la, Trbovlje - hči 

Lamija

Jolanda Rozman, Zgornje Pirniče 101, Medvode - sin 

Nace

Nina Vidmar, Cesta padlih borcev 33, Hrastnik - hči 

Ela Kmet Vidmar

Darja Kralj, Moravška gora 72, Gabrovka - hči Ana

14.12.2008

Elmira Aletič, Okrogarjeva kolonija 3, Zagorje - sin 

Daniš

Branka Kovačevič, Opekarna 4, Trbovlje - sin Filip 

Krejič

18.12.2008

Simona Redenšek Bregar, Praprotno 16a, Radeče - sin 

Matija Bregar

Nedisa Klinc, Dobrna 20, Dobrna - sin Jožef

19.12.2008

Merlinda Shala, Petelinkarjeva 4, Kisovec, Zagorje - 

hči Florinda

Simona Matko, Drtija 41, Moravče - sin Jan Ribič

20.12.2008

Simona Opalk Pirnovar, Trg pohorskega bataljona la,

Kisovec, Zagorje - sin Lovrenc

Nina Potrebuješ, Gladež 8, Izlake, Zagorje - sin Kalin

Otopal

21.12.2008

Urška Grčar, Razbor 4a, Cemšenik, Zagorje - sin Blaž 

Trebušak

Karmen Deželak, Mala breza 39, Šentrupert, Laško - 

hči Nika

ISKRENE ČESTITKE!

OBČINA HRASTNIK

Spoštovane Hrastničanke 
in Hrastničani, 
dragi Zasavčani!

Želim vam prijetne praznične dni 
in srečno, zdravo ter uspešno 

novo leto 2009.

Župan
Miran JERIČ 

in občinski svetniki

~7CX
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Po pravljici se začne resničnost

Vsako leto, v mesecu decembru, je življenje podobno pra
vljici. Mlajši, ko je človek, bolj je december pravljičen. Z 
leti in izkušnjami ponavadi ljudje vse manj verjamejo v 
pravljični svet. Z leti sledi zavedanje, da se po vsaki pra
vljici življenje povrne v resničnost.
Z vstopom v leto 2009 se bo končalo pravljično božično 
novoletno vzdušje in pričelo ponovno, kot že toliko let 
poprej, življenje z vsemi lepimi in slabimi trenutki. 
Gospodarska kriza, ki je prestopila tudi naše meje, bo v 
letu 2009 dosegla vrhunec. Podjetja bodo prisiljena od
puščati delavce. Po nekaterih napovedih naj bi slovenska 
podjetja skozi svoja vrata, za daljše obdobje, brez povra
tne vstopnice, poslala kakšnih 65 tisoč delavcev. Dejstvo, 
da bodo brez dela v večini primerov ostali ljudje, ki so 
prišli k nam iz tujine in tisti, ki so sicer naši državljani, 
pa imajo pogodbe o delu za določen čas, ne more omiliti 
slabega predprazničnega priokusa. Prav nič praznično in 
pravljično ne zvenijo gospodarska predvidevanja za leto 
2009. Napovedi, da se bo gospodarska rast (zgolj +1,1%) 
v letu 2009 v primerjavi z nekaj zadnjimi leti bistveno 
zmanjšala obetajo težko leto, leto, ki bo potekalo v zna
menju preživetja. Prisiljeni bomo varčevati.Tisti, debelej
ši, bodo malo shujšali, ta suhi so pa tako in tako navajeni 
preživeti z vsem kar pač dobijo.
Države, tudi Slovenija, sprejemajo ukrepe za reševanje in 
blažitev gospodarske krize. V ukrepih so predvidene tudi 
pomoči, kot pravijo, zdravemu delu gospodarstva, posa
mezniki pa bomo morali preživeti s svojimi varčevalnimi 
ukrepi. Ob vsem tem, pa lahko nesrečniki, ki bodo izgu
bili delo, pričakujejo od določenih posameznih politikov 
obsodbe o svoji nedelavnosti in podobna »intelektualna« 
mnenja tistih, ki so jih ljudje sami, s svojimi glasovi na 
volitvah v Državni zbor poslali in se sedaj lepo na račun 
denarja davkoplačevalcev redijo in kljub lastnemu nedelu 
ljudi z lenuhi zmerjajo.
Zaradi porasta brezposelnosti, bo tudi v povprečju padel 
življenjski standard slovenskega prebivalstva, povečalo se 
bo število socialno ogroženih posameznikov, ki jih je v 
Sloveniji že sedaj preveč, če se že hvalimo, da sodimo med 
sodobne in socialno urejene države.
Svetovna gospodarska kriza bo prizadela večino. Po
samezni kuj oni, ld bodo, kot že tolikokrat v zgodovini 
človeštva, ob pravem času na pravem mestu, pa bodo 
imeli možnost, ob veliki meri brezobzirnosti do soljudi, 
izkoristiti vsesplošno krizo in stiske posameznikov. Kot 
se v primerih vojn redijo vojni dobičkarji, bi za tiste, ld 
izkoristijo razmere gospodarsko krizo, lahko poimenovali 
socialni dobičkarji.
Po vsem, kar nam sledi v letu 2009, se bomo leta 2008 
lahko spominjali večinoma po dobrih stvareh. Pa ne zgolj 
zato, ker smo v letu 2008 leto mlajši kot bomo v letu 
2009. Bolj zato, ker se bodo v naslednjem letu težave za 
večino tako pomnožile in povečale, da bo v primerjavi z 
novim letom, pogled na preteldo leto dajal videz prave 
pravljične vaške idile s cerkvico na hribčku in gostim sne
ženjem.
Kaj hočemo, pravljice se vedno končajo in začne se pravo, 
kruto in neusmiljeno življenje. Pa ne obupajmo, pravljice 
se umikajo realnostim iz teh pa se vedno rojevajo nove 
pravljice.

Mefisto

Sladko grenki spomin

Danes sem spet slišala govoriti otroke, katere slaščice imajo 
najraje. Nekje so še vedno shranjene Miklavževe dobrote, 
da jih ne bi prehitro zmanjkalo. Miklavž je bil in odšel. Da
rila pa so - neverjetna. Bogata. Ne vsa. Žalostno je gledati 
tiste malčke, katerih Miklavž je bolj revne sorte. Upam, 
močno upam, da bosta druga dva dobra moža bolj dobro
hotna do teh otrok.
Vse skupaj me je spomnilo na davno doživeto zgodbo. Hm- 
mmm.... Koliko let že? Živela sem v krajih, kjer izobilje ni 
bilo ravno doma, a prav takrat je bila dežela v veliki krizi. 
Ni bilo tega, onega...
Imeli smo šolo v naravi ob jezeru, ki se ponoči tako lepo 
lesketa, da je dobilo ime Srebrno jezero. Dom, kjer smo 
preživeli deset dni, je bil dokaj nov in lepo urejen, hrana 
okusna in skromna. Kadar nismo imeli pouka, smo razi
skovali okolico. Spomnim se, da mi je padel v vodo ključek 
in kako smo ga iskali. Potem je ena deklica dobila klopa 
in smo šli v zdravstveni dom, da ga strokovno odstranijo, 
saj je bil tudi takrat strah zaradi borelije velik. Sicer pa 
kakšnih drugih pretresljivih dogodkov ni bilo.
Veliko smo hodili peš, najdlje do bližnje reke, za katero se 
še danes
govori, da je zlatonosna. Se pred odhodom so otroci sanja
rili o tem, kako bomo izpirali zlato in kaj bomo potem.... 
Komaj so dočakali prosto popoldne in šli iskati zlato. Bili 
so nekako prepričani, da ga bodo videli takoj, obale naj bi 
se lesketale in sončni žarki poigravali z zlato barvo drobnih 
zrnc. Nisem jim hotela kvariti iluzije. Sanje so dovoljene 
in zaželene.
Pot je bila dolga in prašna. S seboj smo nosili vodo, majhna 
vedra in lopatke. Nikogar nismo spraševali ali je pot prava, 
kajti vsaka je prava, če je z dobrim namenom. Razburjenost 
ni popuščala. Iskali smo zlato! In smo prišli do reke. Blatna 
se je valjala pod nami, mi pa smo nemo stali visoko na 
bregu, ki se je skoraj navpično spuščal vse do njenih lenih 
valov. Ni bilo lesketanja, še sončni žarki so se sramežljivo 
skrili za oblak, kot da bi hoteli reči, da niso oni krivi, da 
tako pač je.
Skušala sem zmanjšati njihovo razočaranost in jih opozar
jala na prelepe njive, travnike, ribiške čolne in razvaline 
gradu v daljavi.
Uspela sem šele takrat, ko sem jim obljubila, da bomo obi
skali znano tovarno slaščic.
Obljubo sem držala. Ko smo se čez nekaj dni vračali domov, 
je naš avtobus zapeljal na dvorišče, kjer je vse omamno di
šalo. Pomislila sem, da poskusiti ni greh in potrkala na vra
ta uprave. Seveda so nas prijazno sprejeli in veselju ni bilo 
ne konca ne kraja. Ogledali smo si proizvodnjo od začetka 
do konca in ves čas je tako dišalo in dišalo.... V tovarniški 
jedilnici so nas še lepo pogostili in čas je bil za odhod. Šli 
smo mimo tekočega traku, po katerem so se že zapakirane 
slaščice odvažale v prostor za skladiščenje.
Zunaj sem se zahvalila gostiteljem za prijaznost, poslovili
smo se...in takrat ojoloj!!!!! Otroke sem postavila v vrsto
kot po navadi in že smo stopali proti avtobusu, ko so začele 
izpod jopic, suknjičev, trenerk padati čokolade, napolitan
ke, piškoti, bonboni...
Namestnik direktorja je pristopil in mi rekel: »Gospa, ali 
veste koliko morajo delati naši delavci za tole kar vidite na 
tleh?« Kako me je bilo sram! Še danes me je, ko pomislim 
na to. Seveda sem se v imenu otrok opravičila in seveda 
sem bila potem huda. Le molče so me gledali. Umolknila 
sem. Toliko dobrot še nikoli niso videli na enem mestu. 
Vem kako jim je bilo. Želela sem le, da razumejo....

St.R.
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In kaj boste vi zaželeli svojemu
družinskemu drevesu?

Včh -ezen.

Zdrahe-
1op'e

Naj te vsak
zbudi sonce

°ot
9 sPa

°b'Uco prostega

«a dedka

DedV-O sje
veV.ko^

^ Se ti uresniči 
*e- kar si želiš

In kaj jim boste zaželeli čez deset let?
Ni nujno, da odgovor poznate že danes, zagotovo pa 
boste vsi tudi takrat potrebovali finančna sredstva. 
Pametno je poznati načine kako sredstva plemenititi 
skozi čas ter zraven biti življenjsko zavarovan.
Z življenjskimi zavarovanji NLB Vite, življenjske 
zavarovalnice, lahko poskrbite za uresničitev vaših 
želja in brezskrbno prihodnost vaše družine.
Naj vaše družinsko drevo še naprej uspešno raste.

NLB® Vita
Življenjska zavarovalnica

www.nlbvita.si

Zavarovalnica, ki trži in sklepa zavarovanje: NLB Vita, življenjska zavarovalnica d.d., Ljubljana | Zavarovanje tržijo: Poslovne enote NLB d.d. in Banke Celje. Banki pri tem nastopata kot zavarovalna 
posrednika ter za donose in izplačila glavnice ne jamčita. Življenjska zavarovanja niso depoziti in niso vključena v sistem zajamčenih vlog. a | NLB Vita , življenjska zavarovalnica d.d. Ljubljana jamči za izplačilo v 
višini zavarovalnih vsot. Pri naložbenih življenjskih zavarovanjih je donos odvisen od gibanja vrednosti enot investicijskih skladov. Tveganje, da bi bil znesek izplačila ob zaključku življenjskega zavarovanja nižji od 
zneska vplačila, prevzema sklenitelj zavarovanja.

Ob sklenitvi katere koli storitve NLB Vite 
do 31. decembra, boste prejeli posebno 
novoletno darilo.

Za več informacij se oglasite v naj bližji 
NLB Poslovalnici, pokličite na brezplačno telefonsko 
številko 080 1585 ali poiščite informacije na spletni 
strani www.nlbvita.si.


